
Id
. 

d
o
cu

m
en

t:
 /

7
Y
v 

Lv
eV

 d
X
w

s 
Y
K
S
+

 R
q
H

c 
3
xE

G
 w

H
I=

C
Ò

PI
A
 I

N
FO

R
M

A
T
IV

A
 (

N
O

 V
E
R
IF

IC
A
B
LE

 E
N

 S
E
U

 E
LE

C
T
R
Ò

N
IC

A
)

Signat electrònicament per:
Antefirma Nom Data Emissor cert Núm. sèrie cert
SECRETARI/A GENERAL DE L' ADMÓ MUNICIPAL - TITULAR
ORGAN DE SUPORT A JGL

FRANCISCO JAVIER VILA BIOSCA 23/05/2019 ACCVCA-120 5455451848073102300

1

En este documento, de contener datos de carácter personal objeto de protección, éstos se encuentran
omitidos -sustituidos por asteriscos (*)- en cumplimiento del Reglamento General de Protección de
Datos (UE) 2016/679.

ACTA - COMISSIÓ DE DESENVOLUPAMENT HUMÀ, EDUCACIÓ, JOVENTUT,
ESPORTS I CULTURA

SESSIÓ ORDINÀRIA COMISSIÓ DE DESENVOLUPAMENT HUMÀ, EDUCACIÓ,
JOVENTUT, ESPORTS I CULTURA DEL DIA 18 D'ABRIL DE 2019

En la Sala de Junta de Govern Local, de l'edifici siti en Pl. Ajuntament de la ciutat de
València, a les onze hores i quinze minuts del dia 18 d'abril del 2019, davall la presidència de la

Sra. Consol Castillo Plaza,  es reunix en sessió ordinària, la Comissió Informativa de

Desenvolupament Humà, Educació,  Joventut,  Esports i Cultura, a la qual assistixen els

components següents: Sra. Gloria Tello Company, Sra. Mª Teresa Girau Meliá, Sra. María Oliver

Sanz, Sr. Cristóbal Grau Muñoz, Sra. Mª Amparo Picó Peris i Sra. María Dolores Jiménez Díaz. 

Hi actua com a secretari, per delegació del titular de la Secretaria General del Ple, el Sr.

Francisco Javier Vila Biosca, secretari general de l'Administració municipal.

No hi assistix la senyora María Jesús Puchalt Farinós, que excusa la seua assistència.

Una vegada oberta la sessió, la presidència examina els assumptes que figuren en l'orde del
dia i s'adopten els acords següents:
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1 RESULTAT: APROVAT
ASSUMPTE:
Aprovació, si procedix, de l'acta de la sessió de data 21 de març del 2019.

Pregunta la Sra. presidenta si algun membre de la comissió ha de formular alguna
observació a l'acta de la sessió del 21 de març del 2019, prèviament distribuïda amb la
convocatòria.

Com que no hi ha cap observació queda aprovada per unanimitat, d'acord amb allò que es
prescriu en l'article 91 del RD 2568/1986, de 28 de novembre, pel qual s'aprova el Reglament
d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals.

SECRETARIA GENERAL DE L´ADMINISTRACIÓ MUNICIPAL

2 RESULTAT: QUEDAR ASSABENTAT
ASSUMPTE:
No celebració de la Comissió Informativa ordinària del mes de maig del 2019.

El Secretari dóna compte de la no celebració de la Comissió Informativa prevista per al
mes de maig del 2019, de conformitat amb l'Acord del Ple de l'Ajuntament, adoptat en sessió
ordinària celebrada el 28 de març del 2019, segons el qual:

"Estando convocadas elecciones municipales a celebrar el próximo 26 de mayo; de
conformidad con la moción de la Alcaldía Presidencia, el Pleno del Ayuntamiento acuerda:

Único. No celebrar la sesión plenaria ordinaria del próximo mes de mayo de 2019,
prevista según el régimen de sesiones para el día 30 de dicho mes."

SERVICI DE RECURSOS CULTURALS

3 RESULTAT: APROVAT
EXPEDIENT: E-01905-2013-000004-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Proposa substituir el nom de Carrer Pavía pel de "Carrer de José Ballester Gozalvo" (Polític)

La comissió, en sessió realitzada el dia de hui, acorda formular la proposta que a
continuació s'expresa, adoptada amb els vots a favor de les representants del Grup Compromís,
 Sra. Consol Castillo Plaza i Sra. Glòria Tello Company, la representant del Grup Socialista, Sra.
María Teresa Girau Meliá, de la representant del Grup València en Comú, Sra. Maria Oliver
Sanz i, en la representació que ostenten, de la representant del Grup Ciutadans, Sra. María
Amparo Picó Peris, i de la regidora no adscrita Sra. María Dolores Jiménez Díaz, i l'abstenció del
representant del Grup Popular, Sr. Cristóbal Grau Muñoz, i elevar-la a la Junta de Govern Local: 

"De conformitat amb el que es disposa en els articles 172 i 175 del Reglament
d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, aprovat per Reial decret
2568/1986, de 28 de novembre, s'emet el següent informe:

FETS
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1. Vist el Dictamen de 19 de novembre de 2012 de la Comissió de Cultura i Educació
acordant denominar un carrer en el barri de El Cabanyal i la sol·licitud de D. Jesús Ríos Garcés
com a director de l’IES José Ballester Gozalvo, per a substituir el nom del Carrer Pavía pel de
“José Ballester Gozalvo” (Polític).

2. Posteriorment en data 27 de març de 2019, i a la vista de la proposta plantejada des del
Servei de Recursos Culturals de si existeix actualment a València alguna via pública amb la
denominació de “José Ballester Gozalvo”, i si escau, canviar la denominació del carrer Pavía,
es va emetre informe per la Secció de Població i Territori del Servei de Societat de la
Informació, en els següents termes:

“Que actualment no existeix en la llista de carrers de la ciutat cap via pública
denominada Carrer de José Ballester Gozalvo (Polític)”.

3. La tinent d’alcalde delegada de Patrimoni i Recursos Culturals, mitjançant decret, i a la
vista de l’informe emès per la Secció de Població i Territori del Servei de Societat de la
Informació, disposa continuar les actuacions.

FONAMENTS DE DRET

PRIMER. El procediment previst per a la concessió d'honors i distincions, i concretament
la retolació de noves vies públiques, ve contemplat en l'art. 16 del Reglament de concessió
d'honors i distincions aprovat en sessió extraordinària de l'Excm. Ajuntament Ple el 20 de
desembre de 1984, modificat l'11 de febrer de 1994.

SEGON. La competència per a la denominació de vies públiques correspon a la Junta de
Govern Local.

De conformitat amb els anteriors fets i fonaments de Dret, s'acorda: /

De conformidad con los anteriores hechos y fundamentos de Derecho, se acuerda:

PRIMER. Canviar la denominació del Carrer Pavía per la següent llegenda:

 

“CARRER DE JOSÉ BALLESTER GOZALVO”

(POLÍTIC)

SEGON. Donar a conèixer el contingut del present acord a tota la ciutadania, entitats i
institucions empadronades i domiciliades al carrer objecte de la modificació, així com als
serveis municipals i dades associats a la identificació i residència de la ciutadania."

Hi han les intervencions següents:
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La Sra. Glòria Tello Company, regidora delegada de Patrimoni i Recursos Culturals,
exposa el motiu dels canvis basats, fonamentalment, en temes pendents que estaven a l'espera de
disposar en planimetria de carrers per retolar. També s'ha volgut potenciar el nom de dones en els
carrers, mentres que el punt tercer té el seu origen en una Moció de l'anterior legislatura.

La Sra. María Dolores Jiménez Díaz, regidora no adscrita, indica que en les Propostes no
es concreta el carrer dedicat al soldat Aaron Vidal López, segons li ha comentat la família. Així
mateix assenyala que el Regiment de Cavalleria "Lusitània" vol fer-li un homenatge, per la qual
cosa sol·licita saber quan podria fer-se efectiu i quins permisos farien falta.

La Sra. Glòria Tello Company respon que l'esmentat carrer si apareix grafiat en la
documentació, i respecte de la resta de les qüestions plantejades per la Sra. María Dolores
Jiménez Díaz, no depenen de la seua delegació però farà les consultes oportunes per a
esbrinar-ho.   

Finalitzades les intervencions, la proposta és sotmesa a votació sent aprovada amb els vots
a favor de les representants del Grup Compromís,  Sra. Consol Castillo Plaza i Sra. Glòria Tello
Company, la representant del Grup Socialista, Sra. María Teresa Girau Meliá, de la representant
del Grup València en Comú, Sra. Maria Oliver Sanz i, en la representació que ostenten, de la
representant del Grup Ciutadans, Sra. María Amparo Picó Peris, i de la regidora no adscrita Sra.
María Dolores Jiménez Díaz, i l'abstenció del representant del Grup Popular, Sr. Cristóbal Grau
Muñoz.

4 RESULTAT: APROVAT
EXPEDIENT: E-01905-2015-000111-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Proposa denominar la via pública EP Sector Malilla A com "Carrer de Vicent Miguel Carceller"
(Periodista)

La comissió, en sessió realitzada el dia de hui, acorda formular la proposta que a
continuació s'expresa, adoptada amb els vots a favor de les representants del Grup Compromís,
 Sra. Consol Castillo Plaza i Sra. Glòria Tello Company, la representant del Grup Socialista, Sra.
María Teresa Girau Meliá, de la representant del Grup València en Comú, Sra. Maria Oliver
Sanz i, en la representació que ostenten, de la representant del Grup Ciutadans, Sra. María
Amparo Picó Peris, i de la regidora no adscrita Sra. María Dolores Jiménez Díaz, i l'abstenció del
representant del Grup Popular, Sr. Cristóbal Grau Muñoz, i elevar-la a la Junta de Govern Local: 

"De conformitat amb el que es disposa en els articles 172 i 175 del Reglament
d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, aprovat per Reial decret
2568/1986, de 28 de novembre, s'emet el següent informe:

FETS

1. Per D Matías Alonso Blasco, com coordinador del Grupo para la recuperación de la
Memoria Histórica, es presenta sol·licitud per a denominar una vía pública de la ciutat de
València amb el nom de “Vicent Miguel Carceller” (Periodista).
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2. Posteriorment en data 13 de març de 2019, i a la vista de la proposta plantejada des del
Servei de Recursos Culturals de si existeix actualment a València alguna via pública amb la
denominació de “Carrer de Vicent Miguel Carceller”, i si escau concedir la citada denominació
al carrer EP Sector Malilla A, es va emetre informe per la Secció de Població i Territori del
Servei de Societat de la Informació, en els següents termes:

“Que respecte a la denominació del CARRER DE VICENT MIGUEL CARCELLER
(PERIODISTA), no existeix en el Terme Municipal de València cap via pública amb aquesta
denominació”.

3. La tinent d’alcalde delegada de Patrimoni i Recursos Culturals, mitjançant decret, i a la
vista de l’informe emès per la Secció de Població i Territori del Servei de Societat de la
Informació, disposa continuar les actuacions.

FONAMENTS DE DRET

PRIMER. El procediment previst per a la concessió d'honors i distincions, i concretament
la retolació de noves vies públiques, ve contemplat en l'art. 16 del Reglament de concessió
d'honors i distincions aprovat en sessió extraordinària de l'Excm. Ajuntament Ple el 20 de
desembre de 1984, modificat l'11 de febrer de 1994.

SEGON. La competència per a la denominació de vies públiques correspon a la Junta de
Govern Local.

De conformitat amb els anteriors fets i fonaments de Dret, s'acorda: /

De conformidad con los anteriores hechos y fundamentos de Derecho, se acuerda:

ÚNIC. Denominar el carrer EP Sector Malilla A, amb la següent llegenda:

“CARRER DE VICENT MIGUEL CARCELLER”

                 (PERIODISTA)"

Es donen per reproduïdes les intervencions realitzades en el punt número tres de l'orde del
dia.

Finalitzades les intervencions, la proposta és sotmesa a votació sent aprovada amb els vots
a favor de les representants del Grup Compromís,  Sra. Consol Castillo Plaza i Sra. Glòria Tello
Company, la representant del Grup Socialista, Sra. María Teresa Girau Meliá, de la representant
del Grup València en Comú, Sra. Maria Oliver Sanz i, en la representació que ostenten, de la
representant del Grup Ciutadans, Sra. María Amparo Picó Peris, i de la regidora no adscrita Sra.
María Dolores Jiménez Díaz, i l'abstenció del representant del Grup Popular, Sr. Cristóbal Grau
Muñoz. 
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5 RESULTAT: APROVAT
EXPEDIENT: E-02000-2016-000015-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Proposa denominar la via pública EP Sector Malilla E com "Carrer de Lluís Alcanyís" (Metge)

La comissió, en sessió realitzada el dia de hui, acorda formular la proposta que a
continuació s'expresa, adoptada amb els vots a favor de les representants del Grup Compromís,
 Sra. Consol Castillo Plaza i Sra. Glòria Tello Company, la representant del Grup Socialista, Sra.
María Teresa Girau Meliá, de la representant del Grup València en Comú, Sra. Maria Oliver
Sanz i, en la representació que ostenten, de la representant del Grup Ciutadans, Sra. María
Amparo Picó Peris, i de la regidora no adscrita Sra. María Dolores Jiménez Díaz, i l'abstenció del
representant del Grup Popular, Sr. Cristóbal Grau Muñoz, i elevar-la a la Junta de Govern Local: 

"De conformitat amb el que es disposa en els articles 172 i 175 del Reglament
d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, aprovat per Reial decret
2568/1986, de 28 de novembre, s'emet el següent informe:

FETS

1. Per D. Francesc Asensi Botet i de D. Luis Fernández Gimeno, es presenta sol·licitud per
a denominar una vía pública de la ciutat de València amb el nom de “Lluís Alcanyís” (Metge).

2. Posteriorment en data 13 març de 2019, i a la vista de la proposta plantejada des del
Servei de Recursos Culturals de si existeix actualment a València alguna via pública amb la
denominació de “Carrer de Lluís Alcanyís”, i si escau concedir la citada denominació al carrer
EP Sector Malilla E, es va emetre informe per la Secció de Població i Territori del Servei de
Societat de la Informació, en els següents termes:

“Que actualment no existeix en la llista de carrers de la ciutat cap via pública
denominada Lluís Alcanyís (Metge)”

3. La tinent d’alcalde delegada de Patrimoni i Recursos Culturals, mitjançant decret, i a la
vista de l’informe emès per la Secció de Població i Territori del Servei de Societat de la
Informació, disposa continuar les actuacions.

FONAMENTS DE DRET

PRIMER. El procediment previst per a la concessió d'honors i distincions, i concretament
la retolació de noves vies públiques, ve contemplat en l'art. 16 del Reglament de concessió
d'honors i distincions aprovat en sessió extraordinària de l'Excm. Ajuntament Ple el 20 de
desembre de 1984, modificat l'11 de febrer de 1994.

SEGON. La competència per a la denominació de vies públiques correspon a la Junta de
Govern Local.

De conformitat amb els anteriors fets i fonaments de Dret, s'acorda: /

De conformidad con los anteriores hechos y fundamentos de Derecho, se acuerda:
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ÚNIC. Denominar el carrer EP Sector Malilla E, amb la següent llegenda:

“CARRER DE LLUÍS ALCANYÍS”

               (METGE)"

Es donen per reproduïdes les intervencions realitzades en el punt número tres de l'orde del
dia.

Finalitzades les intervencions, la proposta és sotmesa a votació sent aprovada amb els vots
a favor de les representants del Grup Compromís,  Sra. Consol Castillo Plaza i Sra. Glòria Tello
Company, la representant del Grup Socialista, Sra. María Teresa Girau Meliá, de la representant
del Grup València en Comú, Sra. Maria Oliver Sanz i, en la representació que ostenten, de la
representant del Grup Ciutadans, Sra. María Amparo Picó Peris, i de la regidora no adscrita Sra.
María Dolores Jiménez Díaz, i l'abstenció del representant del Grup Popular, Sr. Cristóbal Grau
Muñoz. 

6 RESULTAT: APROVAT
EXPEDIENT: E-02000-2016-000159-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Proposa denominar la via pública EP Sector Malilla C com "Carrer d'Aarón Vidal López"
(Soldat)

La comissió, en sessió realitzada el dia de hui, acorda formular la proposta que a
continuació s’expressa, adoptada per unanimitat, i elevar-la a la Junta de Govern Local:

"De conformitat amb el que es disposa en els articles 172 i 175 del Reglament
d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, aprovat per Reial decret
2568/1986, de 28 de novembre, s'emet el següent informe:

FETS

1. Per Dª Tania Vidal López, Dª Ana López Lucia, D. Miguel Medina del Caño com a
President de la Asociación de Veteranos de Caballería i vist l’Acord Plenari de 26 d’abril de
2018 per a denominar una vía pública de la ciutat de València amb el nom de “Aarón Vidal
López” (Soldat).

2. Posteriorment en data 13 de març de 2019, i a la vista de la proposta plantejada des del
Servei de Recursos Culturals de si existeix actualment a València alguna via pública amb la
denominació de “Carrer d’Aarón Vidal López”, i si escau concedir la citada denominació al
carrer EP Sector Malilla C, es va emetre informe per la Secció de Població i Territori del Servei
de Societat de la Informació, en els següents termes:

“Que actualment no existeix en la llista de carrers de la ciutat cap via pública
denominada Aarón Vidal López” (Soldat).
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3. La tinent d’alcalde delegada de Patrimoni i Recursos Culturals, mitjançant decret, i a la
vista de l’informe emès per la Secció de Població i Territori del Servei de Societat de la
Informació, disposa continuar les actuacions.

FONAMENTS DE DRET

PRIMER. El procediment previst per a la concessió d'honors i distincions, i concretament
la retolació de noves vies públiques, ve contemplat en l'art. 16 del Reglament de concessió
d'honors i distincions aprovat en sessió extraordinària de l'Excm. Ajuntament Ple el 20 de
desembre de 1984, modificat l'11 de febrer de 1994.

SEGON. La competència per a la denominació de vies públiques correspon a la Junta de
Govern Local.

De conformitat amb els anteriors fets i fonaments de Dret, s'acorda: /

De conformidad con los anteriores hechos y fundamentos de Derecho, se acuerda:

ÚNIC. Denominar el carrer EP Sector Malilla C, amb la següent llegenda:

“CARRER D’AARÓN VIDAL LÓPEZ”

                         (SOLDAT)"

Es donen per reproduïdes les intervencions realitzades en el punt número tres de l'orde del
dia.

Finalitzades les intervencions, la proposta és sotmesa a votació sent  aprovada per
unanimitat.

7 RESULTAT: APROVAT
EXPEDIENT: E-02000-2018-000101-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Proposa denominar una via pública com "Carrer de la Séquia dels Diables"

La comissió, en sessió realitzada el dia de hui, acorda formular la proposta que a
continuació s'expresa, adoptada amb els vots a favor de les representants del Grup Compromís,
 Sra. Consol Castillo Plaza i Sra. Glòria Tello Company, la representant del Grup Socialista, Sra.
María Teresa Girau Meliá, de la representant del Grup València en Comú, Sra. Maria Oliver
Sanz i, en la representació que ostenten, de la representant del Grup Ciutadans, Sra. María
Amparo Picó Peris, i de la regidora no adscrita Sra. María Dolores Jiménez Díaz, i l'abstenció del
representant del Grup Popular, Sr. Cristóbal Grau Muñoz, i elevar-la a la Junta de Govern Local: 

"De conformitat amb el que es disposa en els articles 172 i 175 del Reglament
d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, aprovat per Reial decret
2568/1986, de 28 de novembre, s'emet el següent informe:

FETS
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1. Pel Sr. Carles Verdeguer Molins, Alcalde de Massarrojos, es presenta sol·licitud per a
denominar un carrer nou del PAI de Massarrojos Nord amb el nom de “Carrer de La Séquia
dels Diables”.

2. Posteriorment en data 23 de gener de 2019, i a la vista de la proposta plantejada des
del Servici de Recursos Culturals de si existeix actualment a València alguna via pública amb la
denominació de “Carrer de La Séquia dels Diables”, i si escau concedir la citada denominació
al carrer designat per l’Alcalde de Massarrojos, segons el plànol que obra en l’expedient i que
adjunta a la sol·licitud, es va emetre informe per la Secció de Població i Territori del Servici de
Societat de la Informació, en els següents termes:

“Que respecte a la denominació proposada de la via pública (fig.1) com “Carrer de La
Séquia dels Diables”, no existeix en el Terme Municipal de València cap via pública amb esta
denominació.”

3. La tinent d’alcalde delegada de Patrimoni i Recursos Culturals, mitjançant decret, i a la
vista de l’informe emès per la Secció de Població i Territori del Servici de Societat de la
Informació, disposa continuar les actuacions.

FONAMENTS DE DRET

PRIMER. El procediment previst per a la concessió d'honors i distincions, i concretament
la retolació de noves vies públiques, ve contemplat en l'art. 16 del Reglament de concessió
d'honors i distincions aprovat en sessió extraordinària de l'Excm. Ajuntament Ple el 20 de
desembre de 1984, modificat l'11 de febrer de 1994.

SEGON. La competència per a la denominació de vies públiques correspon a la Junta de
Govern Local.

De conformitat amb els anteriors fets i fonaments de Dret, s'acorda: /

De conformidad con los anteriores hechos y fundamentos de Derecho, se acuerda:

ÚNIC. Denominar un carrer nou de Massarrojos segons plànol que obra en l'expedient,
amb la següent llegenda:

“CARRER DE LA SÉQUIA DELS DIABLES”

Es donen per reproduïdes les intervencions realitzades en el punt número tres de l'orde del
dia.

Finalitzades les intervencions, la proposta és sotmesa a votació sent aprovada amb els vots
a favor de les representants del Grup Compromís,  Sra. Consol Castillo Plaza i Sra. Glòria Tello
Company, la representant del Grup Socialista, Sra. María Teresa Girau Meliá, de la representant
del Grup València en Comú, Sra. Maria Oliver Sanz i, en la representació que ostenten, de la
representant del Grup Ciutadans, Sra. María Amparo Picó Peris, i de la regidora no adscrita Sra.
María Dolores Jiménez Díaz, i l'abstenció del representant del Grup Popular, Sr. Cristóbal Grau
Muñoz. 
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8 RESULTAT: APROVAT
EXPEDIENT: E-02000-2017-000006-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Proposa denominar la via pública EP Sector Malilla B com "Carrer de Vicent Marco Miranda"
(Polític)

La comissió, en sessió realitzada el dia de hui, acorda formular la proposta que a
continuació s’expressa, adoptada per unanimitat, i elevar-la a la Junta de Govern Local:

"De conformitat amb el que es disposa en els articles 172 i 175 del Reglament
d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, aprovat per Reial decret
2568/1986, de 28 de novembre, s'emet el següent informe:

FETS

1º. Per Dª. Rosa Albert Berlanga coordinadora d’EUPV-València i de D. Francesc
Galiano Navalón president d’Esquerra Republicana-València, es presenta sol·licitud per a
denominar una via pública de la ciutat de València amb el nom de “Vicent Marco Miranda”
(Polític).

2º. Posteriorment en data 13 de març de 2019, i a la vista de la proposta plantejada des
del Servei de Recursos Culturals de si existeix actualment a València alguna via pública amb la
denominació de “Carrer de Vicent Marco Miranda”, i si escau concedir la citada denominació
al carrer EP Sector Malilla B, es va emetre informe per la Secció de Població i Territori del
Servei de Societat de la Informació, en els següents termes:

“Que actualment no existeix en la llista de carrers de la ciutat cap via pública
denominada Vicent Marco Miranda (Polític)”

3º. La tinent d’alcalde delegada de Patrimoni i Recursos Culturals, mitjançant decret, i a
la vista de l’informe emès per la Secció de Població i Territori del Servei de Societat de la
Informació, disposa continuar les actuacions.

FONAMENTS DE DRET

PRIMER. El procediment previst per a la concessió d'honors i distincions, i concretament
la retolació de noves vies públiques, ve contemplat en l'art. 16 del Reglament de concessió
d'honors i distincions aprovat en sessió extraordinària de l'Excm. Ajuntament ple el 20 de
desembre de 1984, modificat l'11 de febrer de 1994.

SEGON. La competència per a la denominació de vies públiques correspon a la Junta de
Govern Local.

De conformitat amb els anteriors fets i fonaments de Dret, s'acorda: /

De conformidad con los anteriores hechos y fundamentos de Derecho, se acuerda:
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ÚNIC. Denominar el carrer EP Sector Malilla B, amb la següent llegenda:

“CARRER DE VICENT MARCO MIRANDA”

                          (POLÍTIC)"

Es donen per reproduïdes les intervencions realitzades en el punt número tres de l'orde del
dia.

Finalitzades les intervencions, la proposta és sotmesa a votació sent aprovada amb els vots
a favor de les representants del Grup Compromís,  Sra. Consol Castillo Plaza i Sra. Glòria Tello
Company, la representant del Grup Socialista, Sra. María Teresa Girau Meliá, de la representant
del Grup València en Comú, Sra. Maria Oliver Sanz i, en la representació que ostenten, de la
representant del Grup Ciutadans, Sra. María Amparo Picó Peris, i de la regidora no adscrita Sra.
María Dolores Jiménez Díaz, i l'abstenció del representant del Grup Popular, Sr. Cristóbal Grau
Muñoz. 

9 RESULTAT: APROVAT
EXPEDIENT: E-02000-2019-000038-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Proposa denominar una via pública com "Plaça de La Marató"

La comissió, en sessió realitzada el dia de hui, acorda formular la proposta que a
continuació s’expressa, adoptada per unanimitat, i elevar-la a la Junta de Govern Local:

"De conformitat amb el que es disposa en els articles 172 i 175 del Reglament
d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, aprovat per Reial decret
2568/1986, de 28 de novembre, s'emet el següent informe:

FETS

1. Pel Sr. Francisco Borao Martín com a President de la Sociedad Deportiva
Correcaminos de València, es presenta sol·licitud per a que l’espai públic vorejat pel Pont de
Montolivet, l’Avinguda López Piñero i el Carrer Institut Obrer Valencià, es denomine amb el
nom de "Plaça de La Marató".

2. Posteriorment en data 13 de març de 2019, i a la vista de la proposta plantejada des del
Servei de Recursos Culturals de si existeix actualment a València alguna via pública amb la
denominació de “Plaça de La Marató”, i si escau concedir la citada denominació a l’espai
sol·licitat, es va emetre informe per la Secció de Població i Territori del Servei de Societat de la
Informació, en els següents termes:

“Que actualment no existeix en la llista de carrers de la ciutat cap via pública
denominada Plaça de La Marató”

3. La tinent d’alcalde delegada de Patrimoni i Recursos Culturals, mitjançant decret, i a la
vista de l’informe emès per la Secció de Població i Territori del Servei de Societat de la
Informació, disposa continuar les actuacions.
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FONAMENTS DE DRET

PRIMER. El procediment previst per a la concessió d'honors i distincions, i concretament
la retolació de noves vies públiques, ve contemplat en l'art. 16 del Reglament de concessió
d'honors i distincions aprovat en sessió extraordinària de l'Excm. Ajuntament Ple el 20 de
desembre de 1984, modificat l'11 de febrer de 1994.

SEGON. La competència per a la denominació de vies públiques correspon a la Junta de
Govern Local.

De conformitat amb els anteriors fets i fonaments de Dret, s'acorda: /

De conformidad con los anteriores hechos y fundamentos de Derecho, se acuerda:

ÚNIC. Denominar l’espai públic vorejat pel Pont de Montolivet, l’Avinguda López Piñero
i el Carrer Institut Obrer Valencià, amb la següent llegenda: 

“PLAÇA DE LA MARATÓ”

Es donen per reproduïdes les intervencions realitzades en el punt número tres de l'orde del
dia.

Finalitzades les intervencions, la proposta és sotmesa a votació sent  aprovada per
unanimitat.

10 RESULTAT: APROVAT
EXPEDIENT: E-02000-2019-000040-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Proposa denominar quatre carrers en projecte de la Ciutat de València

La comissió, en sessió realitzada el dia de hui, acorda formular la proposta que a
continuació s'expresa, adoptada amb els vots a favor de les representants del Grup Compromís,
 Sra. Consol Castillo Plaza i Sra. Glòria Tello Company, la representant del Grup Socialista, Sra.
María Teresa Girau Meliá, de la representant del Grup València en Comú, Sra. Maria Oliver
Sanz i, en la representació que ostenten, de la representant del Grup Ciutadans, Sra. María
Amparo Picó Peris, i de la regidora no adscrita Sra. María Dolores Jiménez Díaz, i l'abstenció del
representant del Grup Popular, Sr. Cristóbal Grau Muñoz, i elevar-la a la Junta de Govern Local: 

"De conformitat amb el que es disposa en els articles 172 i 175 del Reglament
d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, aprovat per Reial decret
2568/1986, de 28 de novembre, s'emet el següent informe:

FETS 

1. Per moció de la tinent d’alcalde delegada de Patrimoni i Recursos Culturals de data 13
de març de 2019 i de conformitat amb l’informe del Consell Municipal de la Dona de data 14 de
gener de 2016, s’inicia expedient per a denominar els següents carrers en projecte:
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Carrer de María Mercedes Maestre Martí (metgessa) per carrer EP Juan de Celaya 17

Carrer de Dorotea i Margarida Joanes (pintores) per carrer EP Sabater (paral·lel)

Carrer de Mencía de Mendoza (virreina de València) per plaça EP Ciutat de Mislata 9

Carrer de Rita Levi-Montalcini (neurocientífica i Premi Nobel de Medicina) per plaça EP
Nicolau Primitiu 22 

2. Posteriorment en data 25 de març de 2019, i a la vista de la proposta plantejada des del
Servei de Recursos Culturals de si existeix actualment a València alguna via pública amb les
dites denominacions, i si escau concedir als carrers en projecte que consten en l’expedient, es va
emetre informe per la Secció de Població i Territori del Servei de Societat de la Informació, en
els següents termes: 

“Que actualment no existeixen en la llista de carrers de la ciutat cap via pública retolada
amb les següents denominacions: 

-  Carrer de MARÍA MERCEDES MAESTRE MARTÍ (metgessa)

-  Carrer de DOROTEA I MARGARIDA JOANES (pintores)

-  Carrer de MENCÍA DE MENDOZA (virreina de València)

-  Carrer de RITA LEVI-MONTALCINI (neurocientífica i Premi Nobel de Medicina)” 

3. La tinent d’alcalde delegada de Patrimoni i Recursos Culturals, mitjançant decret, i a la
vista de l’informe emès per la Secció de Població i Territori del Servei de Societat de la
Informació, disposa continuar les actuacions. 

FONAMENTS DE DRET 

PRIMER. El procediment previst per a la concessió d'honors i distincions, i concretament
la retolació de noves vies públiques, ve contemplat en l'art. 16 del Reglament de concessió
d'honors i distincions aprovat en sessió extraordinària de l'Excm. Ajuntament Ple el 20 de
desembre de 1984, modificat l'11 de febrer de 1994. 

SEGON. La competència per a la denominació de vies públiques correspon a la Junta de
Govern Local. 

De conformitat amb els anteriors fets i fonaments de Dret, s'acorda: /

De conformidad con los anteriores hechos y fundamentos de Derecho, se acuerda:

ÚNIC. Denominar les següents vies públiques de la Ciutat de València:

- El carrer EP Juan de Celaya 17 com: 

“CARRER DE MARÍA MERCEDES MAESTRE MARTÍ”
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                                       (METGESSA)

- El carrer EP Sabater (paral·lel) com: 

“CARRER DE DOROTEA I MARGARIDA JOANES”

                                     (PINTORES)

- La plaça EP Ciutat de Mislata 9 com: 

“CARRER DE MENCÍA DE MENDOZA”

            (VIRREINA DE VALÈNCIA)

- La plaça EP Nicolau Primitiu 22 com: 

 “CARRER DE RITA LEVI-MONTALCINI”

(NEUROCIENTÍFICA I PREMI NOBEL DE MEDICINA)"

Es donen per reproduïdes les intervencions realitzades en el punt número tres de l'orde del
dia.

Finalitzades les intervencions, la proposta és sotmesa a votació sent aprovada amb els vots
a favor de les representants del Grup Compromís,  Sra. Consol Castillo Plaza i Sra. Glòria Tello
Company, la representant del Grup Socialista, Sra. María Teresa Girau Meliá, de la representant
del Grup València en Comú, Sra. Maria Oliver Sanz i, en la representació que ostenten, de la
representant del Grup Ciutadans, Sra. María Amparo Picó Peris, i de la regidora no adscrita Sra.
María Dolores Jiménez Díaz, i l'abstenció del representant del Grup Popular, Sr. Cristóbal Grau
Muñoz. 

11 RESULTAT: APROVAT
EXPEDIENT: E-02000-2019-000062-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Proposa denominar la via pública EP Sector Santa Bárbara A com "carrer del Mas del
Cansalader"

La comissió, en sessió realitzada el dia de hui, acorda formular la proposta que a
continuació s'expresa, adoptada amb els vots a favor de les representants del Grup Compromís,
 Sra. Consol Castillo Plaza i Sra. Glòria Tello Company, la representant del Grup Socialista, Sra.
María Teresa Girau Meliá, de la representant del Grup València en Comú, Sra. Maria Oliver
Sanz i, en la representació que ostenten, de la representant del Grup Ciutadans, Sra. María
Amparo Picó Peris, i de la regidora no adscrita Sra. María Dolores Jiménez Díaz, i l'abstenció del
representant del Grup Popular, Sr. Cristóbal Grau Muñoz, i elevar-la a la Junta de Govern Local: 

"De conformitat amb el que es disposa en els articles 172 i 175 del Reglament
d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, aprovat per Reial decret
2568/1986, de 28 de novembre, s'emet el següent informe:
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FETS

1º. Per D. Carles Verdeguer Molins, Alcalde de Massarrojos, es presenta sol·licitud per a
denominar el carrer EP Sector Santa Bárbara A amb el nom “carrer del Mas del Cansalader”.

2º. Posteriorment en data 12 d’abril de 2019, i a la vista de la proposta plantejada des del
Servei de Recursos Culturals de si existeix actualment a València alguna via pública amb la
denominació de “carrer del Mas del Cansalader”, i si escau concedir la citada denominació al
carrer designat per l’Alcalde de Massarrojos, es va emetre informe per la Secció de Població i
Territori del Servei de Societat de la Informació, en els següents termes:

“Que actualment no existeix en la llista de carrers de la ciutat cap via pública
denominada  carrer del MAS DEL CANSALADER”.

3º. La tinent d’alcalde delegada de Patrimoni i Recursos Culturals, mitjançant decret, i a
la vista de l’informe emès per la Secció de Població i Territori del Servei de Societat de la
Informació, disposa continuar les actuacions.

FONAMENTS DE DRET

PRIMER. El procediment previst per a la concessió d'honors i distincions, i concretament
la retolació de noves vies públiques, ve contemplat en l'art. 16 del Reglament de concessió
d'honors i distincions aprovat en sessió extraordinària de l'Excm. Ajuntament ple el 20 de
desembre de 1984, modificat l'11 de febrer de 1994.

SEGON. La competència per a la denominació de vies públiques correspon a la Junta de
Govern Local.

De conformitat amb els anteriors fets i fonaments de Dret, s'acorda: /

De conformidad con los anteriores hechos y fundamentos de Derecho, se acuerda:

ÚNIC. Denominar el carrer EP Sector Santa Bárbara A amb la següent llegenda:

“CARRER DEL MAS DEL CANSALADER”

Es donen per reproduïdes les intervencions realitzades en el punt número tres de l'orde del
dia.

Finalitzades les intervencions, la proposta és sotmesa a votació sent aprovada amb els vots
a favor de les representants del Grup Compromís,  Sra. Consol Castillo Plaza i Sra. Glòria Tello
Company, la representant del Grup Socialista, Sra. María Teresa Girau Meliá, de la representant
del Grup València en Comú, Sra. Maria Oliver Sanz i, en la representació que ostenten, de la
representant del Grup Ciutadans, Sra. María Amparo Picó Peris, i de la regidora no adscrita Sra.
María Dolores Jiménez Díaz, i l'abstenció del representant del Grup Popular, Sr. Cristóbal Grau
Muñoz. 
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12 RESULTAT: APROVAT
EXPEDIENT: E-02000-2019-000066-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Proposa iniciar actuacions encaminades a concedir el nomenament de Filla Predilecta de la
Ciutat de València, a favor de la Sra. Empar Puchades Giner.

La comissió, en sessió realitzada el dia de hui, acorda formular la proposta que a
continuació s'expresa, adoptada amb els vots a favor de les representants del Grup Compromís,
 Sra. Consol Castillo Plaza i Sra. Glòria Tello Company, la representant del Grup Socialista, Sra.
María Teresa Girau Meliá, de la representant del Grup València en Comú, Sra. Maria Oliver
Sanz i, en la representació que ostenta, de la representant del Grup Ciutadans, Sra. María Amparo
Picó Peris,  i l'abstenció del representant del Grup Popular, Sr. Cristóbal Grau Muñoz i, en la
representació que ostenta, de la regidora no adscrita Sra. María Dolores Jiménez Díaz, i elevar-la
al Ple de l'Ajuntament: 

"De conformitat amb el que es disposa en els articles 172 i 175 del Reglament
d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, aprovat per Reial decret
2568/1986, de 28 de novembre, s'emet el següent informe: 

FETS 

Per moció de la tinenta d’alcalde delegada de Patrimoni i Recursos Culturals de data 12
d’abril de 2019, es proposa iniciar actuacions encaminades a nomenar Filla Predilecta de la
Ciutat de València, a favor de la Sra. Empar Puchades Giner. 

FONAMENTS DE DRET 

PRIMER. Que l'activitat que es proposa, incideix directament en l'exercici de l'actuació de
foment, desplegada pels ens públics, tenint l'Ajuntament, plena capacitat i competència, segons
l'establit en els articles 11.1 i 25m) de la Llei 7/85 de 2 d'abril, Reguladora de les Bases de
Règim Local. 

SEGON. El règim jurídic aplicable ve determinat pel preceptuat en el Reglament de
Concessió d'Honors i Distincions aprovat en sessió extraordinària del Ple de l’Ajuntament el 20
de desembre de 1984, modificat l'11 de febrer de 1994, i concretament pel que es disposa en
l'apartat tercer de l'article 1º i pels articles 3, 4, 16, 18 i 19. 

TERCER. El procediment previst per a la concessió d'honors i distincions ve contemplat
en els articles 16 i següents del citat text legal, el qual consta de dues fases diferents: la primera,
en la qual s'acorda la iniciació de l'expedient i la segona que es pronuncia sobre la concessió o
denegació de la distinció que es tracte. 

Per l'exposat, i previ dictamen de la Comissió de Desenvolupament Humà, Educació,
Joventut, Esports i Cultura, s'eleva al Ple de l’Ajuntament, la següent proposta

De conformitat amb els anteriors fets i fonaments de Dret, s'acorda: /

De conformidad con los anteriores hechos y fundamentos de Derecho, se acuerda:
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 ÚNIC. Iniciar actuacions encaminades a concedir el Títol de Filla Predilecta de la Ciutat
de València, a favor de la Sra. Empar Puchades Giner."

Hi han les intervencions següents:

La Sra. Glòria Tello Company, regidora delegada de Patrimoni i Recursos Culturals,
exposa de forma resumida els mèrits de les persones i entitats proposades, i indica qui ha realitzat
dites propostes de reconeixement. En tot cas assenyala que el Reglament d'Honors i Distincions
establix que a més de l'aprovació de les Propostes per la Comissió Informativa, també ha de
passar per dos Plens, amb la qual cosa l'aprovació definitiva correspondrà a la nova Corporació
sorgida després de les pròximes eleccions municipals.

La Sra. Presidenta destaca que es tracta de premis molt diversos quant a les persones i
entitats reconegudes pels mateixos, motiu pel qual són fidel reflex de distints sectors i àmbits de
la població.   

Finalitzades les intervencions, la proposta és sotmesa a votació sent aprovada amb els vots
a favor de les representants del Grup Compromís,  Sra. Consol Castillo Plaza i Sra. Glòria Tello
Company, la representant del Grup Socialista, Sra. María Teresa Girau Meliá, de la representant
del Grup València en Comú, Sra. Maria Oliver Sanz i, en la representació que ostenta, de la
representant del Grup Ciutadans, María Amparo Picó Peris,  i l'abstenció del representant del
Grup Popular, Sr. Cristóbal Grau Muñoz i, en la representació que ostenta, de la regidora no
adscrita María Dolores Jiménez Díaz. 

13 RESULTAT: APROVAT
EXPEDIENT: E-02000-2019-000032-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Proposa iniciar actuacions encaminades a concedir el nomenament de Fill Predilecte de la
Ciutat de València, a títol pòstum, a favor del Sr. Manuel Casanova Safont.

La comissió, en sessió realitzada el dia de hui, acorda formular la proposta que a
continuació s'expresa, adoptada amb els vots a favor de les representants del Grup Compromís,
 Sra. Consol Castillo Plaza i Sra. Glòria Tello Company, la representant del Grup Socialista, Sra.
María Teresa Girau Meliá, de la representant del Grup València en Comú, Sra. Maria Oliver
Sanz, del representant del Grup Popular, Sr. Cristóbal Grau Muñoz i, en la representació que
ostenta, de la representant del Grup Ciutadans, Sra. María Amparo Picó Peris, i l'abstenció, en la
representació que ostenta, de la regidora no adscrita Sra. María Dolores Jiménez Díaz, i elevar-la
al Ple de l'Ajuntament: 

"De conformitat amb el que es disposa en els articles 172 i 175 del Reglament
d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, aprovat per Reial decret
2568/1986, de 28 de novembre, s'emet el següent informe:

FETS

Per moció de la tinenta d’alcalde delegada de Patrimoni i Recursos Culturals de data 12
d’abril de 2019, es proposa iniciar actuacions encaminades a nomenar Fill Predilecte de la
Ciutat de València, a títol pòstum, a favor del Sr. Manuel Casanova Safont.
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FONAMENTS DE DRET

PRIMER. Que l'activitat que es proposa, incideix directament en l'exercici de l'actuació de
foment, desplegada pels ens públics, tenint l'Ajuntament, plena capacitat i competència, segons
l'establit en els articles 11.1 i 25m) de la Llei 7/85 de 2 d'abril, Reguladora de les Bases de
Règim Local.

SEGON. El règim jurídic aplicable ve determinat pel preceptuat en el Reglament de
Concessió d'Honors i Distincions aprovat en sessió extraordinària del Ple de l’Ajuntament el 20
de desembre de 1984, modificat l'11 de febrer de 1994, i concretament pel que es disposa en
l'apartat tercer de l'article 1º i pels articles 3, 4, 16, 18 i 19.

TERCER. El procediment previst per a la concessió d'honors i distincions ve contemplat
en els articles 16 i següents del citat text legal, el qual consta de dues fases diferents: la primera,
en la qual s'acorda la iniciació de l'expedient i la segona que es pronuncia sobre la concessió o
denegació de la distinció que es tracte.

Per l'exposat, i previ dictamen de la Comissió de Desenvolupament Humà, Educació,
Joventut, Esports i Cultura, s'eleva al Ple de l’Ajuntament, la següent proposta

De conformitat amb els anteriors fets i fonaments de Dret, s'acorda: /

De conformidad con los anteriores hechos y fundamentos de Derecho, se acuerda:

ÚNIC. Iniciar actuacions encaminades a concedir el Títol de Fill Predilecte de la Ciutat
de València, a títol pòstum, a favor del Sr. Manuel Casanova Safont."

Es donen per reproduïdes les intervencions realitzades en el punt número dotze de l'orde
del dia.

Finalitzades les intervencions, la proposta és sotmesa a votació sent aprovada amb els vots
a favor de les representants del Grup Compromís,  Sra. Consol Castillo Plaza i Sra. Glòria Tello
Company, la representant del Grup Socialista, Sra. María Teresa Girau Meliá, de la representant
del Grup València en Comú, Sra. Maria Oliver Sanz,  del representant del Grup Popular, Sr.
Cristóbal Grau Muñoz i, en la representació que ostenta, de la representant del Grup Ciutadans,
Sra. María Amparo Picó Peris,  i l'abstenció, en la representació que ostenta, de la regidora no
adscrita Sra. María Dolores Jiménez Díaz. 

14 RESULTAT: APROVAT
EXPEDIENT: E-02000-2019-000064-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Proposa iniciar actuacions encaminades concedir la Medalla d'Or de la Ciutat de València, a
títul póstum, a favor de Sra. Carmen Alborch Bataller

La comissió, en sessió realitzada el dia de hui, acorda formular la proposta que a
continuació s'expresa, adoptada amb els vots a favor de les representants del Grup Compromís,
 Sra. Consol Castillo Plaza i Sra. Glòria Tello Company, la representant del Grup Socialista, Sra.
María Teresa Girau Meliá, de la representant del Grup València en Comú, Sra. Maria Oliver
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Sanz i, en la representació que ostenta, de la representant del Grup Ciutadans, Sra. María Amparo
Picó Peris,  i l'abstenció del representant del Grup Popular, Sr. Cristóbal Grau Muñoz i, en la
representació que ostenta, de la regidora no adscrita, Sra. María Dolores Jiménez Díaz, i elevar-la
al Ple de l'Ajuntament: 

"De conformitat amb el que es disposa en els articles 172 i 175 del Reglament
d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, aprovat per Reial decret
2568/1986, de 28 de novembre, s'emet el següent informe:

FETS 

Per moció de la tinenta d’alcalde delegada de Patrimoni i Recursos Culturals de data 15
d’abril de 2019, es proposa iniciar actuacions encaminades a concedir la Medalla d’Or de la
Ciutat de València, a títol pòstum, a favor de la Sra. Carmen Alborch Bataller. 

FONAMENTS DE DRET 

PRIMER. Que l'activitat que es proposa, incideix directament en l'exercici de l'actuació de
foment, desplegada pels ens públics, tenint l'Ajuntament, plena capacitat i competència, segons
l'establit en els articles 11.1 i 25m) de la Llei 7/85 de 2 d'abril, Reguladora de les Bases de
Règim Local. 

SEGON. El règim jurídic aplicable ve determinat pel preceptuat en el Reglament de
Concessió d'Honors i Distincions aprovat en sessió extraordinària del Ple de l’Ajuntament el 20
de desembre de 1984, modificat l'11 de febrer de 1994, i concretament pel que es disposa en
l'apartat tercer de l'article 1º i pels articles 3, 4, 16, 18 i 19. 

TERCER. El procediment previst per a la concessió d'honors i distincions ve contemplat
en els articles 16 i següents del citat text legal, el qual consta de dues fases diferents: la primera,
en la qual s'acorda la iniciació de l'expedient i la segona que es pronuncia sobre la concessió o
denegació de la distinció que es tracte. 

Per l'exposat, i previ dictamen de la Comissió de Desenvolupament Humà, Educació,
Joventut, Esports i Cultura, s'eleva al Ple de l’Ajuntament, la següent proposta

De conformitat amb els anteriors fets i fonaments de Dret, s'acorda: /

De conformidad con los anteriores hechos y fundamentos de Derecho, se acuerda:

ÚNIC. Iniciar actuacions encaminades a concedir la Medalla d’Or de la Ciutat de
València, a títol pòstum, a favor de la Sra. Carmen Alborch Bataller."

Es donen per reproduïdes les intervencions realitzades en el punt número dotze de l'orde
del dia.

Finalitzades les intervencions, la proposta és sotmesa a votació sent aprovada amb els vots
a favor de les representants del Grup Compromís,  Sra. Consol Castillo Plaza i Sra. Glòria Tello
Company, la representant del Grup Socialista, Sra. María Teresa Girau Meliá, de la representant
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del Grup València en Comú, Sra. Maria Oliver Sanz i, en la representació que ostenta, de la
representant del Grup Ciutadans, María Amparo Picó Peris,  i l'abstenció del representant del
Grup Popular, Sr. Cristóbal Grau Muñoz i, en la representació que ostenta, de la regidora no
adscrita, María Dolores Jiménez Díaz. 

15 RESULTAT: APROVAT
EXPEDIENT: E-02000-2019-000063-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Proposa iniciar actuacions encaminades a concedir la Medalla d'Or de la Ciutat de València a
favor del València C.F. S.A.E.

La comissió, en sessió realitzada el dia de hui, acorda formular la proposta que a
continuació s'expresa, adoptada amb els vots a favor de les representants del Grup Compromís,
 Sra. Consol Castillo Plaza i Sra. Glòria Tello Company, la representant del Grup Socialista, Sra.
María Teresa Girau Meliá, de la representant del Grup València en Comú, Sra. Maria Oliver
Sanz, del representant del Grup Popular, Sr. Cristóbal Grau Muñoz i, en la representació que
ostenta, de la representant del Grup Ciutadans, Sra. María Amparo Picó Peris, i l'abstenció, en la
representació que ostenta, de la regidora no adscrita, Sra. María Dolores Jiménez Díaz, i elevar-la
al Ple de l'Ajuntament: 

"De conformitat amb el que es disposa en els articles 172 i 175 del Reglament
d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, aprovat per Reial decret
2568/1986, de 28 de novembre, s'emet el següent informe:

FETS

Per moció de la tinenta d’alcalde delegada de Patrimoni i Recursos Culturals de data 12
d’abril de 2019, es proposa iniciar actuacions encaminades a concedir la Medalla d’Or de la
Ciutat de València a favor del València C.F. S.A.E.

FONAMENTS DE DRET

PRIMER. Que l'activitat que es proposa, incideix directament en l'exercici de l'actuació de
foment, desplegada pels ens públics, tenint l'Ajuntament, plena capacitat i competència, segons
l'establit en els articles 11.1 i 25m) de la Llei 7/85 de 2 d'abril, Reguladora de les Bases de
Règim Local.

SEGON. El règim jurídic aplicable ve determinat pel preceptuat en el Reglament de
Concessió d'Honors i Distincions aprovat en sessió extraordinària del Ple de l’Ajuntament el 20
de desembre de 1984, modificat l'11 de febrer de 1994, i concretament pel que es disposa en
l'apartat tercer de l'article 1º i pels articles 3, 4, 16, 18 i 19.

TERCER. El procediment previst per a la concessió d'honors i distincions ve contemplat
en els articles 16 i següents del citat text legal, el qual consta de dues fases diferents: la primera,
en la qual s'acorda la iniciació de l'expedient i la segona que es pronuncia sobre la concessió o
denegació de la distinció que es tracte.
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Per l'exposat, i previ dictamen de la Comissió de Desenvolupament Humà, Educació,
Joventut, Esports i Cultura, s'eleva al Ple de l’Ajuntament, la següent proposta

De conformitat amb els anteriors fets i fonaments de Dret, s'acorda: /

De conformidad con los anteriores hechos y fundamentos de Derecho, se acuerda:

ÚNIC. Iniciar actuacions encaminades a concedir la Medalla d’Or de la Ciutat de
València a favor del València C.F. S.A.E."

Es donen per reproduïdes les intervencions realitzades en el punt número dotze de l'orde
del dia.

La Sra. María Dolores Jiménez Díaz, regidora no adscrita, planteja el motiu pel qual la dita
medalla no es va concedir en el seu dia al Llevant U.D..

La resta de membres de la Comissió manifesten la seua convicció que sí que es va concedir
en el seu dia. No obstant això la Sra. Gloria Tello Company, regidora delegada de Patrimoni i
Recursos Culturals manifesta que farà els esbrinaments oportuns.

Finalitzades les intervencions, la proposta és sotmesa a votació sent aprovada amb els vots
a favor de les representants del Grup Compromís,  Sra. Consol Castillo Plaza i Sra. Glòria Tello
Company, la representant del Grup Socialista, Sra. María Teresa Girau Meliá, de la representant
del Grup València en Comú, Sra. Maria Oliver Sanz, del representant del Grup Popular, Sr.
Cristóbal Grau Muñoz i, en la representació que ostenta, de la representant del Grup Ciutadans,
Sra. María Amparo Picó Peris,  i l'abstenció, en la representació que ostenta, de la regidora no
adscrita, Sra. María Dolores Jiménez Díaz.

16 RESULTAT: APROVAT
EXPEDIENT: E-02000-2019-000065-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Proposa iniciar actuacions encaminades a concedir la Medalla d'Or de la Ciutat de València a
favor de l'associació València Acull.

La comissió, en sessió realitzada el dia de hui, acorda formular la proposta que a
continuació s'expresa, adoptada amb els vots a favor de les representants del Grup Compromís,
 Sra. Consol Castillo Plaza i Sra. Glòria Tello Company, la representant del Grup Socialista, Sra.
María Teresa Girau Meliá, de la representant del Grup València en Comú, Sra. Maria Oliver
Sanz i, en la representació que ostenta, de la representant del Grup Ciutadans, Sra. María Amparo
Picó Peris,  i l'abstenció del representant del Grup Popular, Sr. Cristóbal Grau Muñoz i, en la
representació que ostenta, de la regidora no adscrita, Sra. María Dolores Jiménez Díaz, i elevar-la
al Ple de l'Ajuntament: 

"De conformitat amb el que es disposa en els articles 172 i 175 del Reglament
d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, aprovat per Reial decret
2568/1986, de 28 de novembre, s'emet el següent informe: 
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 FETS

Per moció de la tinenta d’alcalde delegada de Patrimoni i Recursos Culturals de data 12
d’abril de 2019, es proposa iniciar actuacions encaminades a concedir la Medalla d’Or de la
Ciutat de València a favor de l’associació València Acull. 

 FONAMENTS DE DRET

PRIMER. Que l'activitat que es proposa, incideix directament en l'exercici de l'actuació de
foment, desplegada pels ens públics, tenint l'Ajuntament, plena capacitat i competència, segons
l'establit en els articles 11.1 i 25m) de la Llei 7/85 de 2 d'abril, Reguladora de les Bases de
Règim Local. 

SEGON. El règim jurídic aplicable ve determinat pel preceptuat en el Reglament de
Concessió d'Honors i Distincions aprovat en sessió extraordinària del Ple de l’Ajuntament el 20
de desembre de 1984, modificat l'11 de febrer de 1994, i concretament pel que es disposa en
l'apartat tercer de l'article 1º i pels articles 3, 4, 16, 18 i 19. 

TERCER. El procediment previst per a la concessió d'honors i distincions ve contemplat
en els articles 16 i següents del citat text legal, el qual consta de dues fases diferents: la primera,
en la qual s'acorda la iniciació de l'expedient i la segona que es pronuncia sobre la concessió o
denegació de la distinció que es tracte. 

Per l'exposat, i previ dictamen de la Comissió de Desenvolupament Humà, Educació,
Joventut, Esports i Cultura, s'eleva al Ple de l’Ajuntament, la següent proposta.

De conformitat amb els anteriors fets i fonaments de Dret, s'acorda: /

De conformidad con los anteriores hechos y fundamentos de Derecho, se acuerda:

ÚNIC. Iniciar actuacions encaminades a concedir la Medalla d’Or de la Ciutat de
València a favor de l’associació València Acull."

Es donen per reproduïdes les intervencions realitzades en el punt número dotze de l'orde
del dia.

Finalitzades les intervencions, la proposta és sotmesa a votació sent aprovada amb els vots
a favor de les representants del Grup Compromís,  Sra. Consol Castillo Plaza i Sra. Glòria Tello
Company, la representant del Grup Socialista, Sra. María Teresa Girau Meliá, de la representant
del Grup València en Comú, Sra. Maria Oliver Sanz i, en la representació que ostenta, de la
representant del Grup Ciutadans, María Amparo Picó Peris,  i l'abstenció del representant del
Grup Popular, Sr. Cristóbal Grau Muñoz i, en la representació que ostenta, de la regidora no
adscrita, Sra. María Dolores Jiménez Díaz. 
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17 RESULTAT: APROVAT
EXPEDIENT: E-02000-2019-000012-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Proposa iniciar actuacions encaminades a concedir la Medalla d'Or de la Ciutat de València a la
Real Academia de Bellas Artes de San Carlos

La comissió, en sessió realitzada el dia de hui, acorda formular la proposta que a
continuació s'expresa, adoptada amb els vots a favor de les representants del Grup Compromís,
 Sra. Consol Castillo Plaza i Sra. Glòria Tello Company, la representant del Grup Socialista, Sra.
María Teresa Girau Meliá, de la representant del Grup València en Comú, Sra. Maria Oliver
Sanz, del representant del Grup Popular, Sr. Cristóbal Grau Muñoz i, en la representació que
ostenta, de la representant del Grup Ciutadans, Sra. María Amparo Picó Peris, i l'abstenció, en la
representació que ostenta, de la regidora no adscrita, Sra. María Dolores Jiménez Díaz, i elevar-la
al Ple de l'Ajuntament: 

"De conformitat amb el que es disposa en els articles 172 i 175 del Reglament
d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, aprovat per Reial decret
2568/1986, de 28 de novembre, s'emet el següent informe:

FETS

Per moció de la tinenta d’alcalde delegada de Patrimoni i Recursos Culturals de data 12
d’abril de 2019, es proposa iniciar actuacions encaminades a concedir la Medalla d’Or de la
Ciutat de València a favor de la Real Academia de Bellas Artes de San Carlos.

FONAMENTS DE DRET

PRIMER. Que l'activitat que es proposa, incideix directament en l'exercici de l'actuació de
foment, desplegada pels ens públics, tenint l'Ajuntament, plena capacitat i competència, segons
l'establit en els articles 11.1 i 25m) de la Llei 7/85 de 2 d'abril, Reguladora de les Bases de
Règim Local.

SEGON. El règim jurídic aplicable ve determinat pel preceptuat en el Reglament de
Concessió d'Honors i Distincions aprovat en sessió extraordinària del Ple de l’Ajuntament el 20
de desembre de 1984, modificat l'11 de febrer de 1994, i concretament pel que es disposa en
l'apartat tercer de l'article 1º i pels articles 3, 4, 16, 18 i 19.

TERCER. El procediment previst per a la concessió d'honors i distincions ve contemplat
en els articles 16 i següents del citat text legal, el qual consta de dues fases diferents: la primera,
en la qual s'acorda la iniciació de l'expedient i la segona que es pronuncia sobre la concessió o
denegació de la distinció que es tracte.

Per l'exposat, i previ dictamen de la Comissió de Desenvolupament Humà, Educació,
Joventut, Esports i Cultura, s'eleva al Ple de l’Ajuntament, la següent proposta

De conformitat amb els anteriors fets i fonaments de Dret, s'acorda: /

De conformidad con los anteriores hechos y fundamentos de Derecho, se acuerda:
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ÚNIC. Iniciar actuacions encaminades a concedir la Medalla d’Or de la Ciutat de
València a favor de la Real Academia de Bellas Artes de San Carlos." 

Es donen per reproduïdes les intervencions realitzades en el punt número dotze de l'orde
del dia.

Finalitzades les intervencions, la proposta és sotmesa a votació sent aprovada amb els vots
a favor de les representants del Grup Compromís,  Sra. Consol Castillo Plaza i Sra. Glòria Tello
Company, la representant del Grup Socialista, Sra. María Teresa Girau Meliá, de la representant
del Grup València en Comú, Sra. Maria Oliver Sanz, del representant del Grup Popular, Sr.
Cristóbal Grau Muñoz i, en la representació que ostenta, de la representant del Grup Ciutadans,
Sra. María Amparo Picó Peris,  i l'abstenció, en la representació que ostenta, de la regidora no
adscrita, Sra. María Dolores Jiménez Díaz.

MOCIONS

18 RESULTAT: REBUTJAT
EXPEDIENT: O-89CIU-2019-000096-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
Moció que presenta el Sr. Fernando Giner Grima, del Grup Municipal Ciutadans, sobre el CEIP
Raquel Payà

El secretari dóna compte de la Moció presentada pel Sr. Fernando Giner Grima, del Grup
Municipal Ciutadans, la qual és sotmesa a votació i és rebutjada per la comissió amb els vots en
contra de les representants del Grup Compromís, Sra. Consol Castillo Plaza i Sra. Glòria Tello
Company; de la representant del Grup Socialista, Sra. María Teresa Girau Meliá, i de la
representant del Grup València en Comú, Sra. María Oliver Sanz, els vots a favor del
representant del Grup Popular, Sr. Cristóbal Grau Muñoz i, en la representació que ostenta, de la
representant del Grup Ciutadans, Sra. María Amparo Picó Peris, i l'abstenció, en la representació
que ostenta, de la regidora del grup de no adscrits, Sra. María Dolores Jiménez Díaz.

Moció que es transcriu a continuació i que literalment diu:

"El CEIP Raquel Payà es un centro de primaria con dos líneas que tiene amianto,
barracones y un edificio inutilizado al tener una viga que ha cedido.  Además del deterioro
sufrido por la falta de inversión y de mantenimiento, ha sufrido robos en sus aparatos de aire
acondicionado, lo que le hace padecer las temperaturas más extremas.

Entre las deficiencias que padece el centro se encuentran puertas de cuartos de baños
agujeradas que impiden la intimidad, ausencia de tapas en el WC provocando insalubridad y
agujeros y grietas en el patio de infantil que causa tropiezos entre los niños. El deterioro es
especialmente grave en las pistas deportivas. Las grietas, desniveles y agujeros producen caídas
continuas y lesiones de gravedad. Además, la pista está rodeada por un bordillo que complica,
aún más, la práctica del deporte. Esta falta de mantenimiento es especialmente grave para el
centro ya que las pistas prestan servicio tanto a los alumnos de primaria que estudian
actualmente en el Raquel Payà como a ex alumnos que continúan la práctica del deporte ligados
al que fue su colegio de primaria.



Id
. 

d
o
cu

m
en

t:
 /

7
Y
v 

Lv
eV

 d
X
w

s 
Y
K
S
+

 R
q
H

c 
3
xE

G
 w

H
I=

C
Ò

PI
A
 I

N
FO

R
M

A
T
IV

A
 (

N
O

 V
E
R
IF

IC
A
B
LE

 E
N

 S
E
U

 E
LE

C
T
R
Ò

N
IC

A
)

Signat electrònicament per:
Antefirma Nom Data Emissor cert Núm. sèrie cert
SECRETARI/A GENERAL DE L' ADMÓ MUNICIPAL - TITULAR
ORGAN DE SUPORT A JGL

FRANCISCO JAVIER VILA BIOSCA 23/05/2019 ACCVCA-120 5455451848073102300

SESSIÓ ORDINÀRIA DE 18 D'ABRIL DE 2019 25

El cierre del edificio industrializado ha supuesto la pérdida de ocho clases que se han
tenido que reubicar por el resto del centro. El resultado es que hoy los alumnos del CEIP Raquel
Payà carecen de aula de música, de aula de informática, de biblioteca y de salón de actos. Este
centro de primaria forma parte de la primera fase de Edificant, cuyo proceso se inició en enero
de 2018 aunque, a fecha de hoy, el Ayuntamiento de València no ha obtenido aún la delegación
de competencias por parte de la Generalitat para poder iniciar las obras.

El proyecto, además, reduce los espacios que necesita el centro para atender a sus
alumnos con diferentes capacidades. Según figura en el expediente de Edificant, la dotación
económica prevista para el presente ejercicio es de 18.722,54 euros (sólo se hace un estudio
geotécnico y un peritaje estructural). La previsión en 2020 es de 218.001,05 euros para trámites
que, aunque necesarios, no van a repercutir en una mejora tangible de las instalaciones
educativas. Sólo a partir de 2021 se empezarán las obras especiales y la adecuación del centro
dejando para 2022 la construcción de la obra nueva. Por tanto, la situación actual del centro es
de un grave deterioro que, en el caso de no atajarse, se va a prolongar durante este curso
escolar y varios más. El horizonte temporal al que se enfrentan estas familias requiere de
celeridad en los plazos de ejecución y de actuaciones inmediatas que dignifiquen la educación

 pública. 

Ante lo expuesto, se formula la siguiente propuesta de acuerdo: 

Primero.- Diseñar, junto a la dirección del centro y el AMPA, un plan de actuación
específico de las necesidades urgentes del centro, con especial atención a las señaladas en la
exposición de motivos. Dicho plan será redactado en el plazo máximo de un mes desde la
aprobación de esta moción.

Segundo.- Dotar presupuestariamente dicho plan para que se pueda aplicar durante las
vacaciones de verano de 2019."

Hi ha les intervencions següents:

La Sra. María Amparo Picó Peris, del Grup Municipal Ciutadans, defén la moció indicant
que la mateixa sorgix d'una visita al col·legi en què s'observen importants deficiències per falta
de manteniment, destancant que una biga ha cedit quedant inutilitzades huit aules.

La Sra. María Oliver Sanz, regidora delegada d'Educació, indica que el Servici d'Educació
trasllada a la delegació de Servicis Centrals Tècnics les deficiències observades, però en este cas
no ha rebut cap resposta.

La Sra. Presidenta assenyala que el termini indicat en la moció és impossible de complir,
per la qual cosa no  té sentit la seua presentació.

El Sr. Cristóbal Grau Muñoz, del Grup Municipal Popular, assenyala que el col·legi està
inclòs en el Pla Edificant, motiu pel qual ja estarà feta la Memòria Tècnica i es podria actuar
aprofitant les vacances escolars.

La Sra. Presidenta respon que si ja s'ha realitzat una auditoria i no s'ha actuat serà perquè la
situació no revist tanta gravetat. En tot cas entén que el compromís a què es pot arribar és
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transmetre en uns dies la situació del col·legi a totes les formacions polítiques. Així mateix entén
que és la seua responsabilitat no generar alarmes innecessàries i planteja una possible Moció
alternativa en el sentit de "facilitar tota la informació sobre la situació del col·legi en el termini
d'una setmana així com la possible calendarització d'actuacions". En tot cas, assenyala que la
mateixa Moció ha sigut presentada al Ple de l'Ajuntament, motiu pel qual segons li ha indicat el
regidor delegat, serà allí on s'informarà de tot.  

En conseqüència, la moció és sotmesa a votació i és rebutjada per la comissió amb els vots
en contra de les representants del Grup Compromís, Sra. Consol Castillo Plaza i Sra. Glòria Tello
Company; de la representant del Grup Socialista, Sra. María Teresa Girau Meliá, i de la
representant del Grup València en Comú, Sra. María Oliver Sanz, els vots a favor del
representant del Grup Popular, Sr. Cristóbal Grau Muñoz i, en la representació que ostenta, de la
representant del Grup Ciutadans, Sra. María Amparo Picó Peris, i l'abstenció, en la representació
que ostenta, de la regidora del grup de no adscrits, Sra. María Dolores Jiménez Díaz.

PREGUNTES

19 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2019-000044-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Eusebio Monzó Martínez, del Grup Municipal Popular, sobre
obertura de les escoles infantils municipals fora d'horari lectiu.

PREGUNTES:

1.-En las escuelas infantiles municipales Solc, Quatre Carreres, Gent Menuda y Pinedo, ¿se
está prestando en este curso 2018/019 el servicio de escola matinera?

2.-En caso afirmativo, ¿en qué horario?

3.-En caso de respuesta negativa a la primera pregunta, ¿por qué razón no se está prestando
este servicio?

4.-¿Tiene previsto el Gobierno municipal la puesta en marcha de este servicio de escola
matinera en dichas escuelas infantiles en el presente curso 2018/2019? ¿Y el próximo curso
2019/2020?

5.-¿En alguna de las escuelas infantiles municipales Solc, Quatre Carreres, Gent Menuda y
Pinedo se prestaba este servicio de escola matinera el pasado curso 2017/2018? ¿En cuál o cuáles
de ellas?

6.-En las escuelas infantiles municipales Solc, Quatre Carreres, Gent Menuda y Pineda ¿se
está prestando en este curso 2018/019 el servicio de escola vespertina?

7.-En caso afirmativo, ¿en qué horario?

8.-En caso de respuesta negativa a la primera pregunta, ¿por qué razón no se está prestando
este servicio?
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9.-¿Tiene previsto el Gobierno municipal la puesta en marcha de este servicio de escola
vespertina en dichas escuelas infantiles en el presente curso 2018/2019? ¿Y el próximo curso
2019/2020?

10.-¿En alguna de las escuelas infantiles municipales Solc, Quatre Carreres, Gent Menuda
y Pinedo se prestaba este servicio de escola vespertina el pasado curso 2017/2018? ¿En cuál o
cuáles de ellas?

11.-Durante las próximas vacaciones escolares de Semana Santa-Pascua-San Vicente, ¿las
escuelas infantiles municipales Solc, Quatre Carreres, Gent Menuda y Pinedo van a estar abiertas
con realización de talleres o actividades extraescolares?

12.-En caso afirmativo, ¿en qué fechas y horario?

13.-En caso de respuesta negativa a la primera pregunta, ¿por qué razón van a permanecer
cerradas?

14.-¿Alguna de estas escuelas infantiles municipales Solc, Quatre Carreres, Gent Menuda y
Pinedo estuvo abierta el pasado curso 2018/2019 durante las vacaciones escolares de Semana
Santa-Pascua-San Vicente? ¿Cuál o cuáles de ellas?

15.-Durante las próximas vacaciones escolares de verano, ¿las escuelas infantiles
municipales Solc, Quatre Carreres, Gent Menuda y Pinedo van a estar abiertas con realización de
talleres o actividades extraescolares?

16.-En caso afirmativo, ¿en qué fechas y horario?

17.-En caso de respuesta negativa a la primera pregunta, ¿por qué razón van a permanecer
cerradas?

18.-¿Alguna de estas escuelas infantiles municipales Solc, Quatre Carreres, Gent Menuda y
Pinedo estuvo abierta al finalizar el pasado curso 2018/2019 durante las vacaciones escolares de
verano? ¿Cuál o cuáles de ellas?

RESPOSTES DE  MARIA OLIVER SANZ - REGIDORA DELEGADA -
DELEGACIÓ D'EDUCACIÓ:

1-2: No.

3: Cal aprobar els horaris de les Educadores Infantils en JGL.

4: En el moment en que queden aprovats els horaris, es prestarà el servei d’escola
matinera, tant la resta del present curs 2018-2019 com el proper 2019-2020.

5: Sí en les EEII Solc, Quatre Carreres i Gent Menuda es prestava el servei d’escola
matinera; en l’EI Pinedo no es prestava.

6-7: No.
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8: Cal aprobar els horaris de les Educadores Infantils en JGL, peró, en qualsevol cas, des
del punt de vista pedagògic no és recomanable que les xiquetes i xiquets romanguen més de 8
hores en el centre educatiu.

9: No, per les raons exposades en el n 8.

10: No.

11-12-13: No, perquè cal aprobar els horaris de les Educadores Infantils en JGL.

14: El passat curs 2017-2018 en les EEII Solc, Quatre Carreres i Gent Menuda sí es va
prestar el servei d’escola matinera; en l’EI Pinedo no es va prestar.

15-17: Si s´aprovaren els horaris com està previst en J.G.L, sí.

16: De 9 a 15 hores des del 21 de juny fins el 15 de juliol inclosos.

18: El passat curs 2017-2018, no es va prestar el servei   d’escola d’estiu.

20 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2019-000044-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Eusebio Monzó Martínez, del Grup Municipal Popular, sobre el
Consell Escolar Municipal.

PREGUNTES:

El pasado día 3 de abril de 2019 se celebró sesión del Consejo Escolar Municipal de la
ciudad de València.

1.¿Qué asuntos se han tratado en la referida sesión del Consejo Escolar Municipal? Se
solicita copia o transcripción literal del orden del día ordinario y, en su caso, extraordinario de la
indicada sesión.

2.Entre los asuntos incluidos en el Orden del Día de la sesión del CEM celebrada el 5 de
marzo de 2018 se encontraba el dar cuenta del escrito de la Direcció General de Política
Educativa de la Consellería d´Educació, Investigació, Cultura i Esport, donde comunican la
propuesta de Arreglo Escolar para el curso 2019/2020. ¿Cuál es la citada propuesta de Arreglo
Escolar? Se solicita copia íntegra de la referida propuesta de Arreglo Escolar para el curso
2019/2020?

3.Así mismo, en dicha sesión del CEM se dio cuenta de las diferentes alegaciones
presentadas al Consejo Escolar en relación con la propuesta de Arreglo Escolar para el próximo
curso 2019/2020. ¿Qué alegaciones se han presentado? Se solicita copia de cada una de las
alegaciones presentadas.

4.En la sesión del CEM del 5 de marzo de 2019 se dio cuenta también de la declaración del
Consell Escolar Municipal del Ayuntamiento de Tavernes Blanques, contra la instalación de un
refugio de Animales por parte del Ayuntamiento de València enfrente de las escuelas de
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1.  

2.  

3.  

4.  

5.  

6.  
7.  

Tavernes Blanques. ¿Cuál es el contenido de dicha declaración? Se solicita copia íntegra de la
referida declaración del del Consell Escolar Municipal del Ayuntamiento de Tavernes Blanques?

5.¿Qué acuerdos se adoptaron y qué intervenciones se produjeron en relación con cada uno
de los asuntos tratados en la sesión del CEM de 3 de abril de 2019? Se solicita copia íntegra y
literal del acta de la referida sesión.

6.¿Se ha celebrado alguna otra reunión del CEM entre la del 5 de marzo de 2019 y la de 3
de abril de 2019? En caso afirmativo, se solicita copia íntegra del acta de las sesiones celebradas
entre esas fechas.

RESPOSTES DE  MARIA OLIVER SANZ - REGIDORA DELEGADA -
DELEGACIÓ D'EDUCACIÓ:

El passat 3 d´abril, com indica en la pregunta, va tindre lloc reunió del Consell Escolar
Municipal. Donat que la documentació que sol·licita conté dades de caràcter personal, la
mateixa els serà facilitada pel servei d'educació.
Donat que la documentació que sol·licita conté dades de caràcter personal, la mateixa els
serà facilitada pel servei d'educació.
Donat que la documentació que sol·licita conté dades de caràcter personal, la mateixa els
serà facilitada pel servei d'educació.
Donat que la documentació que sol·licita conté dades de caràcter personal, la mateixa els
serà facilitada pel servei d'educació.
Donat que la documentació que sol·licita conté dades de caràcter personal, la mateixa els
serà facilitada pel servei d'educació.
No està aprobada l´acta del Consell celebrada el 3 d´abril de 2019.
No s'ha celebrat cap altra reunió del C.E.M.

21 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2019-000044-00 PROPOSTA NÚM.: 6
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta la Sra. María Jesús Puchalt Farinós, del Grup Municipal Popular, sobre
la subvenció "Ciudad de la Esperanza 2019".

PREGUNTES:

En la 2ª modificación de créditos extraordinarios y suplementos de créditos del
Presupuesto 2019 aprobada en la sesión ordinaria del Pleno del pasado mes de marzo, se
incrementó el importe de la subvención nominativa prevista CIDES en 77.027,56 €, hasta llegar a
los 217.027,56 €.

A este respecto, el concejal que suscribe formula, en su nombre y en el del Grupo
Municipal Popular, las siguientes preguntas:

¿Tiene previsto el Gobierno municipal volver a incrementar el importe de la subvención
nominativa destinada a CIDES en 2019?

En caso afirmativo, ¿hasta qué cuantía anual total?
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¿En qué mes de 2019 está previsto volver a incrementar el importe de la referida
subvención?

¿Por qué razón no se consignó el importe total anual de la referida subvención en el
presupuesto inicial de 2019?

RESPOSTES DE  NEUS FABREGAS SANTANA - REGIDORA DELEGADA -
DELEGACIÓ DE COOPERACIÓ AL DESENVOLUPAMENT I MIGRACIÓ:

En cuanto sea necesario y posible en función de las necesidades de acogida de la ciudad se
incrementará el presupuesto.

22 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2019-000044-00 PROPOSTA NÚM.: 7
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta la Sra. María Jesús Puchalt Farinós, del Grup Municipal Popular, sobre
la reducció de subvencions “La nostra ciutat, el teu refugi”.

PREGUNTES:

En la 2ª modificación de créditos extraordinarios y suplementos de créditos del
Presupuesto 2019 aprobada en la sesión ordinaria del Pleno del pasado mes de marzo, se redujo
el importe de la subvencióones nominativas previstas inicialmente para las entidades Cruz Roja,
CEAR y ACCEM.

¿Son las referidas subvenciones previstas para las citadas entidades las correspondientes al
programa “La nostra ciutat, el teu refugi”?

¿Por qué razón se ha reducido a 0€ la subvención inicialmente prevista en favor de Cruz
Roja por importe de 66.666,66 €?

¿Por qué razón se ha reducido a 55.000 € la subvención inicialmente prevista en favor de
CEAR por importe de 66.666,66 €?

¿Por qué razón se ha reducido a 55.000 € la subvención inicialmente prevista en favor de
ACCEM por importe de 66.666,66 €?

¿Qué acciones van a dejar de realizarse o a reducirse como consecuencia en el citado
programa como consecuencia de dicha disminución en el importe de las citadas subvenciones?

¿Se va a dar cuenta de la reducción de esta subvenciones al Consejo Local de Inmigración
e Interculturalidad?

RESPOSTES DE  NEUS FABREGAS SANTANA - REGIDORA DELEGADA -
DELEGACIÓ DE COOPERACIÓ AL DESENVOLUPAMENT I MIGRACIÓ:

¿Son las referidas subvenciones previstas para las citadas entidades las
correspondientes al programa ”?“La nostra ciutat, el teu refugi
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Sí.

¿Por qué razón se ha reducido a 0 euros la subvención inicialmente prevista en favor
de Cruz Roja…?

Porque la organización no podía asumir las condiciones de acogida que se les solicitaba
desde el programa.

¿Por qué razón se ha reducido a 55.000 euros la subvención inicialmente prevista en
favor de Cear…?

Porque se ha redistribuido los porcentajes destinados a cada área de intervención del
programa, destinando una mayor parte a acogida.

¿Por qué razón se ha reducido a 55.000 euros la subvención inicialmente prevista en
favor de Accem…?

Porque se ha redistribuido los porcentajes destinados a cada área de intervención del
programa, destinando una mayor parte a acogida.

¿Qué acciones van a dejar de realizarse o a reducirse en el citado programa como
consecuencia de dicha disminución en el importe….?

Ninguna. Todas las acciones que estaban previstas en el programa se llevaran a cabo entre
Accem, Cear y el servicio de primera acogida de la concejalía.

¿Se va a dar cuenta de la reducción de esta subvención al Consejo Local de Migración
e Interculturalidad?

Sí, tal como siempre se realiza por parte de esta concejalía. 

23 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89POP-2019-000044-00 PROPOSTA NÚM.: 5
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta la Sra. Maria Angels Ramón-Llin Martínez, del Grup Municipal
Popular, sobre la incorporació de nous contenidors de roba usada en carrers de València.

PREGUNTES:

València, va a incorporar nuevos contenedores de recogida de ropa y calzado usados tras la
firma de un convenio de colaboración

1.- ¿Cuáles son las líneas generales del convenio firmado? Y, ¿Cuáles son las asociaciones
firmantes?

2.- ¿Cuál es el número de contenedores de ropa usada a instalar en las calles de València y
Pedanías?
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3.- ¿Dónde se ubicaran los contenedores? y, ¿Qué criterios se van a seguir para localizar
los emplazamientos?

4.- ¿Cuál es la fecha de inicio de la instalación de los contenedores?

RESPOSTES DE  CONSOL CASTILLO PLAZA - REGIDORA DELEGADA -
DELEGACIÓ DE SERVICIS SOCIALS:

PRIMER. Per acord de la Junta de Govern Local de data 1 de març de 2019, s'aprova el
conveni de col·laboració a subscriure entre l'Ajuntament de València, la Fundació José María
Haro–Intra, l'Associació la Casa Gran i l'Associació el Rastrell, per a la gestió de tres-cents
contenidors de roba i calçat usat a la ciutat i pobles de València.

El conveni amb les Entitats assenyalades en el punt primer, es va subscriure amb data 27
de març de 2019 i quant a les seues línies generals ve delimitat en el Conveni i el seu clausulat,
que té per objecte determinar l'àmbit de col·laboració entre els signants la recollida selectiva de
residu tèxtil a la Ciutat i Pobles de València, mitjançant la gestió de 300 contenidors de recollida
de roba i calçat usat dels quals 150 es troben ja instal·lats en els emplaçaments que es relacionen i
incorporen al Conveni, i s'autoritza la instal·lació d'altres 150 contenidors més.

D'una part, es possibilita la recuperació selectiva de roba usada i permet reduir el volum
global de residus. Es recupera així matèries primeres i al seu torn es redueix els nivells de
contaminació mig ambiental. D’altra banda, s'impulsa la creació de llocs de treball que facilita la
Inserció Sociolaboral de persones amb especials dificultats per a treballar procedents de
col·lectius en risc d'exclusió social. Amb aquesta actuació, s’aconsegueix l'adquisició i/o
recuperació d'hàbits soci laborals, mitjançant la realització de tallers pre-laborals i/o de formació
ocupacional.

SEGON. El nombre de contenidors a situar és de 150, com es ja s'ha indicat en el punt
primer.

TERCER. Els contenidors se situaran en els punts assenyalats, pel Servei de Domini Públic
Municipal i la Inspecció Municipal, per a cadascuna de les tres Entitats signants i que poden vore
en l'acord de la Junta de Govern esmentada.

QUART. La data d'inici és a partir de la formalització del citat conveni de col·laboració.

24 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2019-000087-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Manuel Camarasa Navalón, del Grup Municipal Ciutadans, sobre
la direcció de la gestió del poliesportiu de Natzaret.

PREGUNTES:

La persona designada para la dirección del centro se encuentra, desde hace un tiempo, de
baja laboral.
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1.- ¿Quién se encarga de la gestión del polideportivo de Nazaret mientras la persona
encargada de su dirección se encuentra de baja laboral? ¿Tiene la titulación adecuada para
desempeñar esta labor (Grado en Educación Física y el Deporte)?

2.- ¿La persona encargada tiene otro cargo en la administración? Si es así, ¿cómo
compagina una tarea tan compleja como la dirección de un centro con su labor ordinaria?

3.- ¿Cuánto tiempo se está prolongando esta eventualidad?

4.- ¿cuánto tiempo se prevé que dure?

5.- ¿Se van a tomar medidas de otro tipo si este escenario no varía en las próximas
semanas?

6.- ¿Cuántas incidencias ha tenido que resolver la persona sustituta desde que ocupa esta
posición en el centro?

RESPOSTES DE  MARIA TERESA GIRAU MELIA - VICEPRESIDENTA 1ª -
COMISSIÓ DE DESENVOLUPAMENT HUMÀ, EDUCACIÓ, JOVENTUT I ESPORTS,
I CULTURA:

El Polideortivo de Nazaret cuenta con una directora que no se encuentra en situación de
incapacidad temporal, por tanto actualmente se encuentra en su puesto de trabajo.

25 RESULTAT: CONTESTADA
EXPEDIENT: O-89CIU-2019-000087-00 PROPOSTA NÚM.: 2
ASSUMPTE:
Preguntes que presenta el Sr. Manuel Camarasa Navalón, del Grup Municipal Ciutadans, sobre
el compliment de la sentència recaiguda sobre la FDM.

PREGUNTES:

Hace ya un año se dictó sentencia por la que se obligaba a nombrar a siete personas,
titulados en el Grado de Ciencias de la Actividad Física y el Deporte, como directores de centros
de polideportivos municipales de gestión directa.

1.- ¿Qué medidas concretas y reales se han tomado desde que se declaró firma la sentencia
para cumplir con el fallo de la misma?

2.- ¿Cuántos de los siete directores con la titulación en el grado necesario ya han sido
nombrados?

3.- ¿En qué puestos han sido reasignados los siete anteriores directores? ¿Qué funciones
desarrollan en esos nuevos puestos? Solicitamos concreción sobre este último punto.

3.- ¿Qué medidas se han adoptado y están en marcha para cumplir con el fallo de la
sentencia? ¿En qué fecha tiene previsto que pueda darse por cumplida la resolución dictada hace
más de un año?
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RESPOSTES DE  MARIA TERESA GIRAU MELIA - VICEPRESIDENTA 1ª -
COMISSIÓ DE DESENVOLUPAMENT HUMÀ, EDUCACIÓ, JOVENTUT I ESPORTS,
I CULTURA:

Como miembro de la Junta Rectora, el Sr. Camarasa debe de conocer que se está dando
cumplimiento a la sentencia dentro de los términos legales que corresponden, como se ha hecho
siempre.

PRECS I PREGUNTES

La Sra. María Dolores Jiménez Díaz, del Grup Municipal de No Adscrits, pregunta sobre
les vivendes ocupades amb xiquets/es menors.

La Sra. Consol Castillo Plaza, regidora delegada de Servicis Socials, respon que totes les
vivendes municipals ocupades amb menors estan controlades.   

DESPATX EXTRAORDINARI

SERVICI DE RECURSOS CULTURALS

26. (E 1) RESULTAT: APROVAT
EXPEDIENT: E-02000-2016-000017-00 PROPOSTA NÚM.: 1
ASSUMPTE:
Proposa denominar la via pública EP Sector Barraques de Lluna C com "Carrer de Manuel
Peris Gómez" (Jurista).

La comissió, en sessió realitzada el dia de hui i previa declaració d'urgència, acorda
formular la proposta que a continuació s'expresa, adoptada amb  els vots a favor de  les
representants del Grup Compromís,  Sra. Consol Castillo Plaza i Sra. Glòria Tello Company, la
representant del Grup Socialista, Sra. María Teresa Girau Meliá, de la representant del Grup
València en Comú, Sra. Maria Oliver Sanz i, en la representació que ostenten, de la representant
del Grup Ciutadans, Sra. María Amparo Picó Peris, i  de la regidora no adscrita Sra. María
Dolores Jiménez Díaz,  i l'abstenció del representant del Grup Popular, Sr. Cristóbal Grau
Muñoz, i elevar-la a la Junta de Govern Local:

"De conformitat amb el que es disposa en els articles 172 i 175 del Reglament
d'Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals, aprovat per Reial decret
2568/1986, de 28 de novembre, s'emet el següent informe:

FETS

1. Per Dª. Mercedes Boronat Tormo en representació de l’associació Jutges per la
Democràcia, es presenta sol·licitud per a denominar una via pública de la ciutat de València
amb el nom de “Manuel Peris Gómez” (Jurista).
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2. Posteriorment en data 16 d’abril de 2019, i a la vista de la proposta plantejada des del
Servei de Recursos Culturals de si existeix actualment a València alguna via pública amb la
denominació de “Carrer de Manuel Peris Gómez”, i si escau concedir la citada denominació al
carrer EP Sector Barraques de Lluna C, es va emetre informe per la Secció de Població i
Territori del Servei de Societat de la Informació, en els següents termes:

“Que actualment no existeix en la llista de carrers de la ciutat cap via pública
denominada Manuel Peris Gómez (Jurista)”

3. La tinent d’alcalde delegada de Patrimoni i Recursos Culturals, mitjançant decret, i a la
vista de l’informe emès per la Secció de Població i Territori del Servei de Societat de la
Informació, disposa continuar les actuacions.

FONAMENTS DE DRET

PRIMER. El procediment previst per a la concessió d'honors i distincions, i concretament
la retolació de noves vies públiques, ve contemplat en l'art. 16 del Reglament de concessió
d'honors i distincions aprovat en sessió extraordinària de l'Excm. Ajuntament ple el 20 de
desembre de 1984, modificat l'11 de febrer de 1994.

SEGON. La competència per a la denominació de vies públiques correspon a la Junta de
Govern Local.

De conformitat amb els anteriors fets i fonaments de Dret, s'acorda: /

De conformidad con los anteriores hechos y fundamentos de Derecho, se acuerda:

ÚNIC. Denominar el carrer EP Sector Barraques de Lluna C, amb la següent llegenda:

 “CARRER DE MANUEL PERIS GÓMEZ”

                   (JURISTA)"

Es donen per reproduïdes les intervencions realitzades en el punt número tres de l'orde del
dia.

Finalitzades les intervencions, la proposta és sotmesa a votació sent aprovada amb els vots
a favor de les representants del Grup Compromís,  Sra. Consol Castillo Plaza i Sra. Glòria Tello
Company, la representant del Grup Socialista, Sra. María Teresa Girau Meliá, de la representant
del Grup València en Comú, Sra. Maria Oliver Sanz i, en la representació que ostenten, de la
representant del Grup Ciutadans, Sra. María Amparo Picó Peris, i de la regidora no adscrita Sra.
María Dolores Jiménez Díaz, i l'abstenció del representant del Grup Popular, Sr. Cristóbal Grau
Muñoz. 

SERVICI D'EDUCACIÓ
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27. (E 2) RESULTAT: APROVAT
EXPEDIENT: E-02101-2018-000024-00 PROPOSTA NÚM.: 15
ASSUMPTE:
Sol·licitud delegació de competències Pla Edificant CEIP SAN JOSÉ DE CALASANZ

La comissió, en sessió celebrada el dia 18 d'abril del 2019 i previa declaració d'urgència,
acorda formular la proposta que a continuació s’expressa, adoptada amb els vots a favor de les
representants del Grup Compromís, Sra. Consol Castillo Plaza i Sra. Glòria Tello Company; la
representant del Grup Socialista, Sra. María Teresa Girau Meliá, de la representant del Grup
València en Comú, Sra. Maria Oliver Sanz i, amb la representació que ostenta, de la representant
del Grup Ciutadans, Sra. María Amparo Picó Peris, amb l'abstenció del representant del Grup
Popular, Sr. Cristóbal Grau Muñoz i, en la representació que ostenta, de la regidora no adscrita,
Sra. María Dolores Jiménez Díaz, i elevar-la al Ple de l'Ajuntament:

"Antecedentes de Hecho

Primero. Con fecha 26 de octubre de 2017 se ha publicado en el DOGV Decreto Ley
5/2017, de 20 de octubre, del Consell, por el que se establece el régimen jurídico de cooperación
entre la Generalitat y las administraciones locales de la Comunitat Valenciana para la
construcción, ampliación, adecuación, reforma y equipamiento de centros públicos docentes de
la Generalitat, en un contexto de impulso en la garantía de la prestación del servicio público
fundamental del derecho a la educación, contemplado en el artículo 27 de la Constitución
Española.

Segundo. El objeto de este Decreto Ley es establecer el régimen jurídico que articule la
cooperación entre la Generalitat y las administraciones locales de la Comunitat Valenciana
para las competencias de construcción, ampliación, adecuación, reforma y equipamiento de
centros públicos docentes de la Generalitat. Dicha cooperación se materializa a través de la
delegación, por parte de la Generalitat, del ejercicio de las mencionadas competencias. Con
carácter general, esta delegación se formalizará mediante resolución de la persona titular de la
Conselleria con competencias en materia de educación, pudiendo también formalizarse mediante
convenio y exigirá en todo caso la previa aceptación por el municipio interesado.

Tercero. Según lo dispuesto en el artículo 7.1 del citado Decreto Ley, las administraciones
locales interesadas en adherirse al plan de cooperación previsto en el mismo, deberán presentar
la correspondiente solicitud ante la Conselleria competente en materia de educación. La
solicitud, deberá identificar la actuación concreta a realizar y deberá ser suscrita por el órgano
competente y en el caso de los ayuntamientos, la decisión de presentar dicha solicitud será
adoptada por acuerdo plenario.

Cuarto. El pleno del Ayuntamiento de Valencia, en sesión celebrada el 25 de enero de
2018, ha acordado la adhesión al plan de cooperación previsto en el Decreto Ley 5/2017, la
autorización a la Concejala de Educación para realizar cuantos trámites sean necesarios
durante la ejecución del citado plan de cooperación, y la autorización al Secretario D. Hilario
Llavador Cisternes para suscribir solicitud electrónica de adhesión a dicho plan.

Quinto. Las instrucciones de la Secretaría Autonómica de Educación de gestión para
entidades locales dictadas en el marco del Decreto Ley 5/2017, publicadas en la web de la
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Conselleria y que se incorporan al expediente, establecen una plataforma de gestión telemática
denominada EDIFICANT, a través de la cual se debe presentar la solicitud previa de adhesión
junto con la selección de operaciones, cuyo orden de introducción marcará la prioridad de la
solicitud para la entidad solicitante, meramente a efectos informativos y no vinculantes para la
Generalitat, sin que sea necesario en esta fase aportar ninguna documentación.

Sexto. Que el precedente telemático previsto en las citadas instrucciones contempla una
“adhesión previa” o “solicitud previa de adhesión” al Plan que no está contemplado en el
Decreto Ley 5/2017 y que es necesario cumplimentar siguiendo dichas instrucciones de forma
telemática.

Séptimo. Se ha evacuado consulta previa al Consejo Escolar Municipal de conformidad
con lo dispuesto en el artículo 7 del Decreto Ley 5/2017, acordándose por unanimidad la
adhesión al Plan Edificant, conforme al orden de prioridad de actuaciones a llevar a cabo en
base a informe técnico incorporado al expediente del Servicio de Educación del Ayuntamiento de
Valencia, como así consta en certificado de 19 de febrero de 2018 de la Secretaría del
mencionado Consejo.

Octavo. Por Resolución de la Tenienta de Alcalde de Educación OS-155 de fecha
1/03/2018, se acuerda formular la solicitud previa de adhesión al Pla Edificant , de conformidad
con las instrucciones de la Secretaría Autonómica de Educación, así como autorizar al
Secretario D. Hilario Llavador Cisternes para suscribir la misma, a través de la plataforma de
gestión telemática EDIFICANT , y a seleccionar las actuaciones que se desean ejecutar por
delegación según el siguiente orden de prelación, conforme al informe técnico mencionado en el
anterior antecedente:

- nueva construcción CEIP Fernando de los Rios

- nueva construcción IES núm.41 de Patraix

- nueva construcción CEIP Sant Àngel de la Guarda

- rehabilitación CEIP Sant Josep de Calasanz

- rehabilitación CEIP Lluís Vives.

- rehabilitación CEIP Carles Salvador

- rehabilitación CEIP Salvador Tuset

- rehabilitación CEIP Raquel Payá

- rehabilitación CEIP Teodoro Llorente

Noveno. En fecha 05/03/2018, se lleva a cabo la suscripción referida en el ordinal
anterior.

Décimo. Se recibe de la Subdirección General de Infraestructuras Educativas, dependiente
de la Secretaría Autonómica de Educación, por correo electrónico, la conformidad para solicitar
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la delegación de competencias, y pone a disposición del Ayuntamiento de Valencia la
información y documentación necesaria para la elaboración de la memorias técnicas de
actuación de las correspondientes propuestas de actuaciones que se desean ejecutar por
delegación, a las que se refiere el apartado octavo de este acuerdo.

Undécimo. Por el Servicio de Arquitectura y de Servicios Centrales Técnicos del
Ayuntamiento se recibe en fecha 27/03/2019, la Memoria Técnica relativa a la actuación de
rehabilitación del CEIP San José de Calasanz, por lo que procede, en aras de la celeridad,
solicitar la delegación de competencias de contratación y ejecución de las obras relativas a este
centro, sin perjuicio de elevar al Pleno las sucesivas solicitudes de delegación de las restantes
actuaciones, conforme se vayan emitiendo las memorias de las mismas.

Duodécimo. El artículo 7 del Decreto Ley 5/2017, en consonancia con las Instrucciones de
la Secretaría Autonómica de Educación de gestión para entidades locales en el marco del
mencionado Decreto Ley, requiere para la presentación de la solicitud de delegación de
competencias de la Generalitat a favor del Ayuntamiento, acuerdo plenario municipal adoptado
al efecto, acompañado de descripción técnica de la actuación (Memoria Técnica), incluyendo el
importe máximo previsto del coste de intervención.

Fundamentos de Derecho

I. Decreto Ley 5/2017, de 20 de octubre, del Consell, por el que se establece el régimen
jurídico de cooperación entre la Generalitat y las administraciones locales de la Comunitat
Valenciana para la construcción, ampliación, adecuación, reforma y equipamiento de centros
públicos docentes de la Generalitat.

II. Instrucciones de la Secretaría Autonómica de Educación para la gestión para la puesta
en ejecución del Decreto Ley 5/2017 por las entidades locales, publicada en la web de la
Conselleria.

III. Artículo 27 de la Constitución Española, que considera la educación como un derecho
fundamental de todos los españoles y encomienda a los poderes públicos que promuevan las
condiciones para su efectivo disfrute.

IV. Ley 7/1985, de 2 de abril, reguladora de las bases del régimen local, artículo 7 puesto
en relación con el artículo 27, respecto a las competencias de las entidades locales atribuidas
por delegación.

V. Ley 40/2015, de 1 de octubre, de régimen jurídico del sector público, cuyo artículo 47
posibilita la suscripción de convenios entre administraciones públicas y el artículo 48 respecto a
convenios que tengan por objeto la delegación de competencias.

De conformitat amb els anteriors fets i fonaments de Dret, s'acorda: /

De conformidad con los anteriores hechos y fundamentos de Derecho, se acuerda:

Primero. Solicitar la delegación de competencias de la Generalitat Valenciana en favor
del Ayuntamiento de Valencia relativa a la actuación de rehabilitación del CEIP San José de
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Calasanz, en el marco de la cooperación entre la Generalitat y las administraciones locales de
la Comunitat Valenciana para la construcción, ampliación, adecuación, reforma y equipamiento
de centros públicos docentes de la Generalitat, acompañada de la Memoria Técnica
correspondiente en la que se indica el importe máximo previsto del coste de la intervención,
según obra en el expediente, de conformidad con lo establecido en el apartado 2 del artículo 7
del Decreto Ley 5/2017 de 20 de octubre del Consell.

Segundo. Autorizar al Secretario D. Hilario Llavador Cisternes para suscribir
telemáticamente la solicitud de delegación de competencias mencionada anteriormente, a través
de la plataforma de gestión EDIFICANT."

Hi ha les següents intervencions:

El Sr. Cristóbal Grau Muñoz, del Grup Popular, assenyala que el regidor delegat de
Servicis Centrals, a la vista de la situació del col·legi, ha agilitzat les actuacions, però la realitat
és que estes es demoraran a exercicis futurs perquè s'han pressupostat quantitats irrisòries en el
present exercici quan el col·legi requerix una intervenció urgent. Assenyala així mateix que el Pla
Edificant, com ha manifestat en altres ocasions, trasllada tota la responsabilitat a l'Administració
Local, mentres que la Generalitat Valenciana no posa l'única cosa que te que fer, que es posar els
diners.

La Sra. María Oliver Sanz, regidora delegada d'Educació, respon que la tramitació
administrativa requerix el compliment d'una sèrie de terminis i actuacions.

La Sra. Presidenta indica que les actuacions han vingut condicionades, en tot cas, per la
situació en què es trobava el parc d'escola pública.

La Sra. María Amparo Picó Peris, del Grup Ciutadans, si be manifesta que el seu vot serà a
favor, no obstant vol deixar constància de la seua opinió sobre la lentitud del Pla, la qual cosa
considera inadmissible. 

Concloses les intervencions, la proposta és aprovada amb els vots a favor de les
representants del Grup Compromís, Sra. Consol Castillo Plaza i Sra. Glòria Tello Company; la
representant del Grup Socialista, Sra. María Teresa Girau Meliá, de la representant del Grup
València en Comú, Sra. Maria Oliver Sanz i, amb la representació que ostenta, de la representant
del Grup Ciutadans, Sra. María Amparo Picó Peris, amb l'abstenció del representant del Grup
Popular, Sr. Cristóbal Grau Muñoz i, en la representació que ostenta, de la regidora no adscrita,
Sra. María Dolores Jiménez Díaz. 

SERVICI D'EDUCACIÓ

28. (E 3) RESULTAT: APROVAT
EXPEDIENT: E-02101-2018-000318-00 PROPOSTA NÚM.: 3
ASSUMPTE:
Canvi de representant del Consell Escolar Municipal
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La comissió, en sessió realitzada el dia de hui, previa declaració d'urgencia, acorda
formular la proposta que a continuació s’expressa, adoptada per unanimitat, i elevar-la al Ple
de l’Ajuntament:

"Antecedents de Fet

Primer. El Ple de l'Ajuntament, en sessió ordinària celebrada el 28 de març del 2019, va
disposar anomenar membre del Consell Escolar Municipal pel Sector de Pares i Mares
d'alumnes de centres escolars del municipi, a D. Vicente Agustín Morro López, per la Federació
Catòlica d'Associacions de Pares d'Alumnes (FCAPA).

Segon. Per la Federació Catòlica d'Associacions de Pares d'Alumnes (FCAPA) es
presenta escrit comunicant el canvi de representant en el Consell Escolar Municipal de a D.
Vicente Agustín Morro López, per D. José Vicente Miralles Ahuir.

Als anteriors fets s'apliquen els següents Fonaments de Dret

Primer. La Llei de la Generalitat Valenciana 7/1998, de 22 de desembre, per la qual es
modifica la Llei de la Generalitat Valenciana 11/1984, de 31 de desembre de Consells Escolars
de la Comunitat Valenciana, en l'article 3r, així com el Decret Legislatiu de 16 de gener de
1989.

Segon. El Decret 111/1989, de 17 de juliol, del Consell de la Generalitat Valenciana pel
qual es regulen els Consells Escolars Territorials i Municipals establix en els seus articles 15 i
16 que les vacants que es produïsquen es cobriran en el termini de 2 mesos, d'acord amb el
mateix procediment i dins del mateix sector que corresponga al membre cessat. Perquè la
dimissió dels membres del Consell produïsca efecte, ha de ser presentada davant de l'òrgan o
entitat que li va designar o va triar i comunicada a l'òrgan a qui corresponga efectuar els
nomenaments, perquè acorde el cessament preceptivament, si concorren tots els requisits legals,
i inici el procés per al nomenament del successor.

Tercer. La Llei 6/2010, de 28 de maig, de la Generalitat, de modificació del Text Refós de
la Llei de Consells Escolars de la Comunitat Valenciana, aprovat per Decret Legislatiu de 16 de
gener de 1989, del Consell.

Quart. Resolució de 2 de juny del 2013, de la Direcció General d'Innovació, Ordenació i
Política Lingüística.

Quint. El Reglament de Règim Intern del Consell Escolar Municipal de València, aprovat
per Acord Plenari data 30 de setembre del 2005, modificat per acord del ple de data 25 d'abril
del 2014, que en l'article 6t establix que la duració del mandat dels membres del Consell Escolar
Municipal serà de quatre anys.

De conformitat amb els anteriors fets i fonaments de Dret, s'acorda: /

De conformidad con los anteriores hechos y fundamentos de Derecho, se acuerda:
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Primer.- Acceptar el cessament del següent membre del Consell Escolar Municipal:

Pel Sector de Pares i Mares d'alumnes de centres escolars del municipi adel Sr. Vicente
Agustín Morro López, per la Federació Catòlica d'Associacions de Pares d'Alumnes (FCAPA).

Segon.- Anomenar membre del Consell Escolar Municipal en substitució del membre
cessant a la persona següent:

Pel Sector de Pares i Mares d'alumnes de centres escolars del municipi al Sr. José Vicente
Miralles Ahuir, per la Federació Catòlica d'Associacions de Pares d'Alumnes (FCAPA).

Tercer.- El mandat dels membres del Consell Escolar Municipal és pel temps de mandat
pendent de complir a la resta dels membres."

No hi han intervencions.

SECRETARIA GENERAL DE L'ADMINISTRACIÓ MUNICIPAL

29. (E 4) RESULTAT: APROVAT
ASSUMPTE:
Aprovació, si procedix, de l'acta de la sessió de data 18 d'abril del 2019

El secretari dóna compte de la proposta, que es transcriu a continuació, presentada per ell
mateix, sobre l'aprovació de l'acta de la sessió celebrada, la qual és aprovada per la comissió per
unanimitat. Proposta que literalment diu:

"Estant convocades eleccions municipals a celebrar el pròxim 26 de maig i, amb la
finalitat de no tindre de convocar una sessió extraordinaria per a l'aprovació de l'Acta de la
present sessió de 18 d'abril del 2019, el Sr. Secretari planteja la possiblitat de considerar la
mateixa aprovada si, una vegada distribuïda als membres de la Comissió, estos/es no presenten
al.legacions en el termini de dos dies hàbils des de la seua recepció."

No hi han intervencions.

I, com que no hi ha més assumptes a tractar, a les dotze hores i deu minuts, la presidència
tanca la sessió, de la qual estenc la present acta per mitjà de la incorporació de les còpies,
autoritzades amb les firmes de la Sra. presidenta i del Sr. secretari, de les propostes acordades en
els expedients examinats, i la firma la presidenta amb mi el secretari, que certifique.


